
Protokół  z XXXIII  sesji  Rady  Gminy  Pawłowice

z dnia  14  grudnia  2021  r.

XXXIII  sesja  Rady  Gminy  Pawłowice  odbyła  się w formie  stacjonarnej  w sali  narad  Urzędu

Gminy  Pawłowice,  obrady  rozpoczęto  o godz.  15.00.  Obrady  prowadził  Przewodniczący

Rady  Gminy  Pawłowice  Damian  Herman.

PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  DAMIAN  HERMAN

Ad.  I

Szanowni  Państwo  otwieram  XXXIII  sesję  Rady  Gminy  Pawłowice.  Informuję,  że sesja  jest

transmitowana  online  oraz  nagrywana.  Administratorem  danych  osobowych  utrwalanych

na  nagraniach  jest  Wójt  Gminy  Pawłowice.  Dane  osobowe  przetwarzane  są  w  celu

transmisji  utrwalania  za pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz  i dźwięk  sesji  na podstawie

artykuł  20 ust.  1b  ustawy  o samorządzie  gminnym  oraz  art.  18  ust.  3 ustawy  o dostępie

do  informacji  publicznej.  Więcej  informacji  na  temat  zasad  przetwarzania  danych

osobowych  można  znaleźć  na stronie  BIP gminy  Pawłowice.  Witam  wszystkich  radnych,

którzy  uczestniczą  w sesji.  Witam  wójta  i zastępcę  wójta.  Witam  kierowników  referatów

i jednostek  organizacyjnych,  sołtysów,  radnych  powiatowych,  Komendanta  Komisariatu

Policji.  Witam  mieszkańców,  którzy  obserwują  obrady  poprzez  transmisję.

Radnych  poproszę  o potwierdzenie  obecności  na tabletach.  Stwierdzam,  że w obradach

uczestniczy  14  radnych.  Radny  Krzysztof  Woryna  usprawiedliwiał  swoją  nieobecność.

Lista  obecności  stanowi  zał.  nr  I do  protokołu.

Ad.  2

Przedstawiam  porządek  sesji.

1.  Otwarcie  i stwierdzenie  prawomocności.

2.  Przedstawienie  porządku  obrad.

3.  Zatwierdzenie  protokołu  z XXXII  sesji  z dnia  23 listopada  2021  r.

4.  Przedstawienie  wykazu  pism,  jakie  wpłynęły  do  Rady  Gminy  w  okresie

międzysesyjnym.

5.  Informacja  o działalności  Urzędu  Gminy  i jednostek  organizacyjnych  w  okresie

międzysesyjnym.

6.  Informacja  o pracach  komisji  Rady  Gminy  w okresie  międzysesyjnym.

7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Pawłowice  na lata  2021  - 2026.

8. Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXIII/231/2020  Rady  Gminy

Pawłowice  w sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  Pawłowice  na rok  2021.

9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających

z upływem  roku  budżetowego  2021  oraz  ustalenia  planu  finansowego  tych  wydatkÓw.

10.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy

Pawłowice  na  lata  2022  - 2028:

- przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o przedłożonym  przez  Wójta

Gminy  Pawłowice  projekcie  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Gminy  Pawłowice.

11.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  budżetu  Gminy  Pawłowice  na 2022  rok:

- przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o przedłożonym  przez  Wójta

Gminy  Pawłowice  projekcie  uchwały  budżetowej  na 2022  rok,

1



- przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o możliwości  sfinansowania

deficytu  przedstawionego  w projekcie  uchwały  budżetowej  Gminy  Pawłowice  na 2022

rok.

12.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowej  dla Gminnego

Ośrodka  Sportu  w Pawłowicach  na 2022  r.

13.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Pszczyńskiemu

z przeznaczeniem  na pokrycie  kosztÓw  funkcjonowania  punktu  kurierskiego  Wydziału

Komunikacji  Starostwa  Powiatowego  w Pszczynie  w roku  2022.

14.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  położonej

w Pielgrzymowicach  na rzecz  użytkownika  wieczystego.

15.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  99  o/o bonifikaty

od opłat  rocznych  z tytułu  trwałego  zarządu.

16.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  aktualizacji  projektu  założeń  do  planu  zaopatrzenia

w ciepło,  energie  elektryczną  i paliwa  gazowe  dla  obszaru  Gminy  Pawłowice.

17.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów  drugiego  etapu  postepowania

rekrutacyjnego  do  publicznych  przedszkoli  prowadzonych  przez  gminie  Pawłowice  oraz

określenia  dokumentów  niezbędnych  do  potwierdzenia  tych  kryteriów.

18.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  kryteriÓw  naboru  do  klas  pierwszych  szkÓł

podstawowych,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  gmina  Pawłowice  do

postępowania  rekrutacyjnego  dla kandydatÓw  zamieszkałych  poza  obwodem  szkoły

oraz  określenia  dokumentÓw  niezbędnych  do  potwierdzenia  tych  kryteriÓw.

19.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  statutu  Młodzieżowej  Rady  Gminy  Pawłowice.

20.  Podjęcie  projektu  uchwały  w sprawie  trybu  zgłaszania  wniosków  o podjęcie  inicjatywy

uchwałodawczej  przez  Młodzieżową  Radę  Gminy  Pawłowice.

21. Podjęcie  uchwały  w sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i Rozwiązywania

Problemów  Alkoholowych  i Przeciwdziałania  Narkomanii  na rok  2022.

22. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  diet  i zwrotu  kosztÓw  podrÓży

służbowych  radnych  i sołtysów  Gminy  Pawłowice.

23. Podjęcie  uchwał  w sprawie  planów  pracy  Komisji:

1)  Rewizyjnej,

2)  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego,

3)  Działalności  Społecznej,

4)  Skarg,  WnioskÓw  i Petycji.

24. Informacje  WÓjta  i Przewodniczącego  Rady.

25. Wolne  głosy  i wnioski.

26. Zakończenie  obrad.

Czy  ktoś  ma  uwagi,  bądź  poprawki  do porządku  obrad.  W związku  z tym  przechodzimy  do

punktu  trzeciego.

Ad.  3

Przyjęcie  protokołu  z XXXII  sesji  z 23 listopada  2021  roku.  Projekt  protokołu  radni  mieli

udostępniony  na  tabletach,  jest  udostępniony  w  BIP,  nie  wpłynęły  żadne  poprawki,

w związku  z czym  protokół  uważam  za przyjęty.

Ad.  4

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  GRZEGORZ  CYRULIK

Wykaz  pism  jakie  wpłynęły  do rady  gminy  w okresie  międzysesyjnym  od 23 listopada  do

14  grudnia  2021  roku:



1. Apel  Rady  Miasta  CzeladŹ  dotyczący  zapewnienia  jednostkom  samorządu  terytorialnego

udziału  w dochodach  publicznych  odpowiednio  do przypadających  im zadań.

2. Pismo  Władysława  Pustelnika  dotyczące  nadania  nazwy  ulicy,  bądŹ  obiektu  imieniem

księży  Jana  i Pawła  Brandysów.

3. Wniosek  portalu  Pless  o  udzielenie  informacji  publicznej  dotyczącej  podwyżek

wynagrodzeń  Wójta  i diety  radnych.

4. Pismo  o podanie  uzasadnienia  przyznania  nagrody  Wójta  Gminy  Pawłowice.

5. Zawiadomienie  o sesji  Rady  Powiatu  Pszczyńskiego.

6. Zawiadomienie  WodociągÓw  Pawłowice  o odbiorach.

7. Życzenia  świąteczno-noworoczne.

Ad.  5

PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  DAMIAN  HERMAN

Poproszę  Pana  Wójta  lub  Panią  Wicewójt  o informację  z działalności  międzysesyjnej.

ZASTĘPCA  WÓJTA JOANNA  ŚMIEJA

Szanowni  Państwo,  przedstawię  informację  z działalności  Urzędu  Gminy  i jednostek

organizacyjnych  za  okres  od 23 listopada  do dnia  dzisiejszego  czyli  14  grudnia.  Dane

dotyczące  wykonania  budżetu  gminy  oraz  zadłużenie  gminy  są  takie  same  jak  były  podane

na sesji  w dniu  23 listopada.  Aktualne  sprawozdanie  będzie  dopiero  dostępne  22 grudnia

po  otrzymaniu  danych  finansowych  z jednostek  organizacyjnych  gminy.  W  Referacie

podatków  w  okresie  międzysesyjnym  zarejestrowano  125  spraw,  wystawiono  230

upomnień  z tytułu  zaległości  w  podatkach,  31  tytułów  wykonawczych  dotyczących

zaległości  podatkowych  oraz  29  tytułów  dotyczących  zaległości  w  opłacie  za

gospodarowanie  odpadami  komunalnymi.  W  zakresie  inwestycji  dróg  gminnych:

Przebudowa  ulicy  Górka  w Pawłowicach,  15  grudnia,  czyli  już  jutro  odbędzie  się  odbiór

robÓt  drogowych.  Trwa  aktualnie  rozliczanie  inwestycji.  Otrzymaliśmy  rÓwnież  informacje

z funduszu  dróg  lokalnych,  że jesteśmy  zakwalifikowani  do dofinansowania  pierwszego

etapu  budowy  remontu  ulicy  Zapłocia,  od ulicy  Górka  do mostu.  Dofinansowanie  do 50'/o

wartości  zadania.  Przebudowa  drogi  do  pól  ul. Klonowa  w Pawłowicach:  dokonano  odbioru

robÓt,  rozliczenie  zadania  przesłano  do  Urzędu  Marszałkowskiego  w  celu  otrzymania

dofinansowania  w wysokości  235  tysięcy  złotych.  Trwa  budowa  odcinka  chodnika  przy  ulicy

Osińskiej  w  Warszowicach,  planowane  zakończenie  to  17  grudzień.  Zadania  drogowe

projektowe:  w trakcie  projektowania  mamy  przebudowę  ulicy  Pieczarkowej  oraz  budowę

drogi  gminnej  równoległej  do ulicy  Polnej  w Pawłowicach.  Trwa  projektowanie  przebudowy

ulicy  Podlesie  w Pielgrzymowicach  i ulicy  Bocznej  w Jarząbkowicach.  Projektowana  jest

rÓwnież  budowa  drogi  gospodarczej  przy  DK  81  pomiędzy  ulicą  Myśliwską  i ulicą

Strumieńską  oraz  trwa  projektowanie  poprawy  bezpieczeństwa  powodziowego  poprzez

przebudowę  systemu  odwodnienia  w  centrum  Pawłowic.  Zakończono  projektowanie  i

złożono  wnioski  pozwolenia  na budowę  w Starostwie  Powiatowym.  Czekamy  na decyzję  w

zakresie  przebudowy  ulicy  Jasnej  w  Pielgrzymowicach  i budowę  chodnika  przy  drodze

dojazdowej  do  Szkoły  Podstawowej  w  Pielgrzymowicach.  Trwa  również  projektowanie

przebudowy  odwodnienia  ulicy  Generała  Sikorskiego  w  Pielgrzymowicach  na  odcinku

pomiędzy  posesjami  numer  20a  do  numeru  38.  Wykonawca  przedłożył  wniosek  o

wydłużenie  terminu  realizacji  tegoż  zadania  do końca  kwietnia  przyszłego  roku.  Jest  to

związane  z brakiem  możliwości  ominięcia  działek  o nieuregulowanym  stanie  własności.

Ponadto  realizacja  tego  zadania  wymaga  uzyskania  pozwolenia  w Wodach  Polskich.  Taki

wniosek  został  złożony  w czerwcu  bieżącego  roku  i do dnia  dzisiejszego  jeszcze  nie  mamy

odpowiedzi,  nie  mamy  wydanego  pozwolenia.  Na drogach  należących  do  innych  zarządct'w:

trwają  prace  odbiorowe  przy  budowie  DW933  ulicy  Pszczyńskiej  w Pawłowicach.  Czekamy

na informacje  o otwarciu  drogi,  dopuszczeniu  jej  do ruchu.  Aktualnie  trwają  czynności

odbiorowe  w  zakresie  przebudowy  ulicy  Wodzisławskiej  w  Pawłowicach  z uwagi  na
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niekorzystne  warunki  atmosferyczne  nadal  do ułożenia  pozostała  nawierzchnia  ścieralna

na  odcinku  od  ronda  do  obwodnicy.  Termin  zakończenia  zostanie  wydłużony.  Prace

prowadzone  są  w ramach  usuwania  szkód  górniczych.  Inwestorem  jest  kopalnia  a zarządcą

drogi  Powiatowy  Zarząd  Dróg.  Przebudowa  mostu  i budowa  ronda  w Krzyżowicach:  mimo

przesłania  do  urzędu  powiadomienia  o wprowadzeniu  nowej  organizacji  ruchu  z przejazdem

przez  nowy  most  na  dzień  dzisiejszy  wykonawcy  nie  udało  uzyskać  się  stosownych

zezwoleń.  Przejazd  nadal  odbywa  się  drogą  tymczasową.  Czekamy  na informacje.  Prace

prowadzone  są  w ramach  usuwania  szkód  górniczych.  Inwestorem  jest  kopalnia  a zarządcą

drogi  Powiatowy  Zarząd  Dróg  Pszczyna.  Projekt  budowy  chodnika  ulica  Wyzwolenia  w

Pawłowicach:  zakończono  tam  prace  projektowe  nadzorowane  przez  Powiatowy  Zarząd

Dróg  w Pszczynie,  koszt  dofinansowania  z budżetu  gminy  wyniÓsł  34990  zł. Powiatowy

Zarząd  Dróg  będzie  się starał  teraz  o uzyskanie  zgody  na realizację  zadania.  W temacie

całorocznego  utrzymania  dróg  na  terenie  gminy  Pawłowice  trwają  prace  związane  z

zimowym  utrzymaniem  dróg  gminnych  i powiatowych.  Podpisano  również  umowę  na

przestawienie  fotoradaru  w  ciągu  drogi  krajowej  DK81  w  Pawłowicach.  W  zakresie

oświetlenia  drogowego:  zabudowano  dwie  lampy  przy  ulicy  GÓrniczej  nr  2 w Pawłowicach

Osiedlu.  Zadanie  zostało  zrealizowane  z funduszu  sołeckiego.  Firma  przystąpiła  również  do

punktowych  wymian  opraw  w  ramach  zadania  poprawa  efektywności  energetycznej  w

gminie  Pawłowice  drugi  etap.  1/3  opraw  jest  wymieniana  w bieżącym  tygodniu.  Ze względu

na opóźnienia  w dostawie  opraw,  termin  realizacji  zadania  zostanie  przesunięty  do  15

marca  przyszłego  roku.  Podpisano  również  umowę  na dostawę  energii  elektrycznej  dla

oświetlenia  ulicznego  jednostek  gminnych  i obiekbów  użytkowych.  Dostawca  został

wybrany  w wyniku  grupowego  zamówienia,  co pozwoliło  zaoszczędzić  w gminnym  budżecie

2 miliony  zł. Umowa  została  zawarta  na okres  dwÓch  lat.  Trwa  nadal  montaż  iluminacji

świątecznych  na słupach  oświetleniowych  na terenie  gminy.  Dodatkowo  zostały  zakupione

9 punktów  w ramach  funduszu  sołeckiego  w Golasowicach.  W zakresie  budowy  obiektów

kubaturowych:  budowa  PSZOK-u  w Pawłowicach  przy  ulicy  Mickiewicza.  Zakończono  już

pracę  i zgłoszono  obiekt  do Powiatowego  Nadzoru  Budowlanego  w Pszczynie  o uzyskanie

stosownych  zezwoleń  na  użytkowanie.  RÓwnocześnie  trwa  rozliczenie  robÓt  na

dofinansowanie  w  kwocie  1  miliona  zł.  Budowa  sali  gimnastycznej  wraz  z rozbudową

Zespołu  SzkoIno-PrzedszkoInego  w  Krzyżowicach:  wykonano  już  żelbetowy  strop  nad

parterem  segmentu  dydaktycznego  a w dalszej  części  prowadzone  będą  prace  zbrojarskie

ścian  piętra  przy  sprzyjających  warunkach  atmosferycznych  jeszcze  w tym  roku  powinno

się  udać  wykonanie  stropu  piętra.  Termomodernizacja  wraz  z przebudową  budynku

ośrodka  zdrowia  przy  ulicy  Górniczej  w Pawłowicach:  trwają  prace  związane  z instalacją

elektryczną  oraz  prace  budowlane  wewnątrz  budynku  z uwagi  na rozszerzenie  zakresu

związanego  z budową  klimatyzacji  w budynku.  Termin  umowy  został  wydłużony  do 31

marca  przyszłego  roku.  Przebudowa  sali  gimnastycznej  na  pracownię  elektryczną

w Zespole  Szkół  Ogólnokształcących  w Pawłowicach.  Po pozytywnym  odbiorze  zgłoszono

pracownie  do odbioru  do  sanepidu  w Tychach  i Państwowej  Straży  Pożarnej  w Pszczynie.

Rozbudowa  przedszkola  publicznego  w Pielgrzymowicach  oraz  budowa  placu  zabaw.  Trwają

prace  projektowe,  termin  złożenia  dokumentacji  został  aneksowany  do  31  grudnia

bieżącego  roku.  Centrum  Rekreacji  przy  boisku  sportowym  w Golasowicach:  zabudowano

urządzenia  małej  architektury,  zadanie  realizowane  jest  z częściowym  udziałem  funduszu

sołeckiego.  W okresie  międzysesyjnym  odbyło  się  w Urzędzie  Gminy  wewnętrzne  spotkanie

opiniujące  tematy  lokalizacji  zaplecza  socjalnego  w  technologii  kontenerowej  w

Warszowicach.  Kolejny  temat  to projekt  budowy  Domu  Ludowego  w Krzyżowicach  oraz

temat  lokalizacji  skateparku  w  Warszowicach.  W  zakresie  inwestycji  wodociągowo-

kanalizacyjnych:  zawarto  umowę  na wymianę  12  hydrantów  na terenie  gminy  Pawłowice  z

terminem  wykonania  do  końca  bieżącego  roku.  W ramach  inwestycji  w sołectwie  Pawłowice

trwają  prace  przy  budowie  wodociągowej  w  rejonie  ulicy  Zjednoczenia.  W  okresie

międzysesyjnym  wykonano  kolejne  200  m bieżących  sieci  metodą  przewiertu,  ale  łącznie

zrealizowano  już  1700  m bieżących.  Termin  zakończenia  to 31 styczeń  przyszłego  roku.  W
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sołectwie  Golasowice  remont  zbiornikÓw  na stacji  uzdatniania  wody  Golasowice  ponad  90'/0

zakresu  pracy  objętych  umową  zostało  już  wykonane,  niestety  z uwagi  na niekorzystne

warunki  pogodowe  malowanie  zbiorników  retencyjnych  zewnętrz  zostało  wstrzymane  do

czasu  w  którym  będzie  ono  możliwe  do  wykonania.  Udzielono  aneksu  do  umowy  z

terminem  wykonania  do 31 marca  przyszłego  roku.  W sołectwie  Pielgrzymowice  w dniu

dzisiejszym  dokonano  odbioru  inwestycji  w rejonie  ulicy  Borowej  domy  9e do 7 związanej

z budową  kanalizacji  sanitarnej.  W ramach  inwestycji  wykonano  300  m bieżących  sieci

kanalizacyjnej  oraz  188  m bieżących  rurociągu  tłocznego.  Zabudowano  1  kompletną

pompownię  ścieków.  W sołectwie  Krzyżowice  30 listopada  zakończono  prace  budowlane  na

terenie  oczyszczalni  biologicznej  związanej  z budową  osadnika  wtÓrnego.  Obecnie  została

powołana  już  komisja  odbiorowa  do odbioru  wykonanych  prac.  W sołectwie  Warszowice

dokonano  odbioru  inwestycji  w  rejonie  ulicy  Kościelnej  oraz  17  grudnia  zostanie

przeprowadzony  odbiór  końcowy  inwestycji,  która  obejmowała  budowę  kanalizacji

sanitarnej  grawitacyjnej  w rejonie  ulicy  Kormoranów.  W ramach  tego  zadania  wykonano

240  m bieżących  kanalizacji.  W Gminnym  Zespole  Komunalnym  w okresie  międzysesyjnym

wykonano  prace  remontowe  i malarskie  na rzecz  Zespołu  Szkół  Ogólnokształcących  w

Pawłowicach.  Zabudowano  ogrodzenie  od  strony  boiska  trawiastego  na  rzecz  Szkoły

Podstawowej  w Pielgrzymowicach.  Wykonano  remont  wymiennikowni  w ośrodku  zdrowia

w Pniówku,  uszczelniano  pokrycia  dachowe  na sali  gimnastycznej  Szkoły  Podstawowej  w

Warszowicach,  wykonano  remont  toalet  na targowisku  w Pawłowicach,  wykonano  również

remont  instalacji  elektrycznej  na budynku  komunalnym  w Krzyżowicach  przy  ulicy  Szkolnej

5.  Wykonano  obowiązkowy  przegląd  budynków  wieIkopowierzchniowych  o powierzchni

ponad  2000  m  kwadratowych  zabudowy  będących  własnością  Gminy  Pawłowice.  Taki

obowiązek  przeprowadzania  kompleksowych  przeglądów  mamy  dwa  razy  w roku.  Dotyczy

to  głównie  budynków  szkół  i Gminnego  Ośrodka  Sportu.  Ogłoszono  postępowania

przetargowe  na odbiór  odpadów  komunalnych  z terenu  Gminy,  obsługę  TOI-TOI-ów  na rok

oraz  zakup  paliwa  dla  potrzeb  Gminnego  Zespołu  Komunalnego.  Gminy  Zespół  Komunalny

wykonywał  ponadto  szereg  prac  cyklicznych,  takich  jak  czyszczenie  koryt  przydrożnych,

wycinka  drzew,  samosiejek,  wykonywanie  nasadzeń,  czy  też  obsługa  logistyczna  imprez

kulturalnych.  W  referacie  Gospodarki  Przestrzennej  Geodezji  i Mienia  trwa  procedura

sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  sołectwa

Warszowice  dla  etapu  drugiego.  30 listopada  zostały  rozpatrzone  uwagi  wniesione  do

projektu  planu.  Radnym  zostanie  przedstawiony  projekt  planu  na początku  przyszłego

roku.  Ze względu  na  uchylenie  przez  RDOŚ decyzji  środowiskowej  dnia  29 listopada

negatywnie  zaopiniowano  plan  ruchu  dla  KWK Jastrzębie  Bzie na lata 2022-2024.  W

Referacie  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  do  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony

Środowiska  i Gospodarki  Wodnej  w Katowicach  przesłano  rozliczenie  zaciągniętej  pożyczki

na zadanie  ograniczenia  niskiej  emisji  na terenie  gminy  Pawłowice  w roku  2021  w kwocie

1399  000  zł. Dzięki  tej pożyczce  wymieniono  200  starych  kotłów  i zamontowano  nowe

136  kotły  gazowe,  50 kotłów  węglowych,  5 kotłów  na biomasę,  7 pomp  ciepła  i dwa  kotły

elektryczne.  W ramach  projektu  kompleksowe  unieszkodliwianie  wyrobów  zawierających

azbest  z terenu  Gminy  zostało  podpisanych  i rozliczonych  20 umów.  Na rok  2022  mamy

złożonych  26 wniosków.  Na  początku  roku  będzie  przeprowadzony  dodatkowy  nabór

wniosków  w  celu  wykorzystania  otrzymanego  dofinansowania.  Wykonawca  projektu

remontu  traktu  spacerowego  wraz  z przyległymi  terenami  zieleni  w sołectwie  Pawłowice

Osiedle  złożył  do urzędu  gminy  dokumentację.  Obecnie  trwa  jej  sprawdzanie.  W Gminnym

Zespole  Oświaty  sporządzono  sprawozdania  budżetowe,  przygotowano  świadczenia  z

Zakładowego  Funduszu  Świadczeń  Socjalnych  dla pracowników  szkół  w łącznej  kwocie  367

tysięcy  zł. Rozliczono  dotacje,  wypłacono  dotacje  dla niepublicznych  przedszkoli  jak  i żłobka

Pepa za  miesiąc  listopad.  Wypłacono  zapomogi  dla nauczycieli  i nauczycieli  emerytów

Gminy  Pawłowice  z karty  nauczyciela  i zgodnie  z zaleceniami  centrum  projektów  Polska

cyfrowa  trwa  weryfikacja  oświadczeń  rodziców  ubiegających  się o komputer  w ramach

grantu  PPGR. Ponadto  w oświacie  w związku  z panującą  pandemią  klasy  zgłoszone  przez
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SANEPID  przechodziły  na zdalne  nauczanie.  Z dyrektorami  szkÓł  odbyła  się  narada  w celu

umówienia  tematów  dotyczących  właśnie  programu  laboratoria  przyszłości,  grantu  na

komputery  z programu  PPGR oraz  ustawy  dotyczącej  ochrony  sygnalistów.  W ramach

grantu  laboratoria  przyszłości  i złożonych  przez  szkołę  wnioskÓw  w ubiegłym  tygodniu  do

budżetu  gminy  wpłynęło  562 000  zł na wyposażenie  i pomoce  dydaktyczne  dla szkół

podstawowych.  W Zespole  Szkół  OgÓlnokształcących  rozpoczął  się  projekt  rozwijamy

talenty  młodych  ludzi,  który  potrwa  do 30 czerwca  2023  roku.  W sobotę  1l  grudnia

nauczycielka  Szkoły  Podstawowej  w Pielgrzymowicach  Pani Marta  FIorkiewicz-Borkowska

została  laureatką  nagrody  imienia  Ireny  Sendlerowej  za  naprawianie  świata.  Konkurs

przeprowadza  Centrum  Edukacji  Obywatelskiej  z Warszawy.  Konkurs  jest  dedykowany

nauczycielom  za  wychowanie  młodzieży  w duchu  tolerancji  i w dialogu.  W  referacie

organizacyjnym  7 grudnia  w  ramach  inicjatywy  lokalnej  Stowarzyszenie  Mieszkańców

Osiedla  zorganizowali  Dzień  Mikołaja  przy  Spółdzielni  Mieszkaniowej.  Impreza  ta jest

sfinansowana  między  innymi  z budżetu  gminy,  natomiast  10  grudnia  w Gminnym  Ośrodku

Kultury  w ramach  inicjatywy  lokalnej  odbyły  się  Warsztaty  kuIinarno-cukiernicze.  Do 10

grudnia  organizacje  pozarządowe  składały  oferty  na realizację  w przyszłym  roku  zadań  w

oparciu  o ustawę  o działalności  pożytku  publicznego  i wolontariacie.  W dziale  informatyki

przeprowadzono  procedurę  zakupu  materiałÓw  eksploatacyjnych  do  drukarek  i

kserokopiarek  dla Urzędu  Gminy  i jednostek.  Wdrożono  nowy  system  do ewidencjonowania

punktów  sprzedaży  alkoholu,  wydawania  zezwoleń  na sprzedaż  oraz  naliczania  opłaty.

Ponadto  gmina  jest  w trakcie  podpisywania  umÓw  o dofinansowanie  Cyfrowa  Gmina.  W

ramach  Spraw  Obywatelskich  z Programu  Profilaktyki  Zdrowotnej  organizowane  są  różnego

rodzaju  zajęcia  dla  młodzieży,  ale  też  organizowane  są  przez  gminę  ogÓlnodostępne  punkty

szczepień.  I tak  26 listopada  i 6 grudnia  takie  szczepienia  były  zorganizowane  przez  punkt

szczepień  w Bąkowie.  One  odbyły  się w Zespole  Szkół  Ogólnokształcących  i w Gminnym

Ośrodku  Kultury.  Z tego  punktu  wÓwczas  skorzystało  139  osÓb. ZauważyliŚmy  wzrost

zainteresowanie  mieszkańców  szczepieniami,  gdyż  w  Niepublicznym  Zakładzie  Opieki

Zdrowotnej  od pierwszego  października  do dnia  dzisiejszego  zaszczepiło  się  już  1200  osób

natomiast  do końca  roku  jest  zapisanych  450.  Trwa  realizacja  programu  przeciwdziałania

nadwadze  i otyłości  w ramach  profiIaktyki'zdrowotnej,  natomiast  30 listopada  zakończyły

się  już  badania  profilaktyki  i wczesnego  wykrywania  boreliozy.  Program  ten  będzie

realizowany  rÓwnież  w  roku  następnym.  Zostało  rÓwnież  wydane  w  Referacie

Obywatelskim  30 decyzji  w sprawie  dofinansowania  kosztów  kształcenia  młodocianych  na

kwotę  211  tysięcy  zł.  23  listopada  odbył  się  powiatowy  trening  syren  alarmowych.

Ćwiczenie  potwierdziło,  że wszystkie  syreny  alarmowe  ulokowane  na terenie  gminy  są

sprawne.  25 listopada  odbył  się  Wojewódzki  trening  systemu  stałych  dyżurów,  w tym

również  uczestniczyła  nasz  urząd.  Ze  środków  finansowych  obrony  cywilnej  zostały

zakupione  33 łóżka  na wypadek  udzielania  pomocy  zakwaterowania  przy  ewentualnych

zdarzeniach  masowych.  Łóżka  zostały  zmagazynowane  w Gminnym  Ośrodku  Sportu.  Punkt

obsługi  klienta  został  r6wnież  wyposażony  w defibrylator  do udzielania  pierwszej  pomocy

przy  nagłych  zatrzymaniach  akcji  serca.  Zostaną  zakupione  jeszcze  dwa  defibrylatory  dla

Ochotniczych  Straży  Pożarnych  w Jarząbkowicach  i Krzyżowicach  i tym  to sposobem

wszystkie  Ochotnicze  Straże  Pożarne  powinny  być  już  wyposażone  w defibry)atory.  Od 5

grudnia  bieżącego  roku  do 10  grudnia  na terenie  kraju  został  ogłoszony  stan  alarmowy

alfa.  Jest  to  pierwszy  z trzech  poziomów  alarmowania.  Urząd  wdrożył  i zaraportował

jednostkom  nadrzędnym  realizację  zaleceń  wynikających  z tego  stanu  alarmowego.  Został

on ogłoszony  ze szczególnym  uwzględnieniem  cyberzagrożeń  i cyberterroryzmu.  System

ten  był  ogłoszony  na terenie  całego  kraju.  W okresie  międzysesyjnym  w ramach  bieżącej

obsługi  mieszkańców  w wydziale  meldunkowym  przyjęto  280 spraw,  co się  przekłada

średnio  dziennie  na  20 spraw,  w  punkcie  kurierskim  Wydziału  Komunikacji  w okresie

międzysesyjnym  przyjęto  z kolei  260  spraw  średnio  na jeden  dzień  wychodzi  18  wniosków.

W Ośrodku  Pomocy  Społecznej  na bieżąco  mieszkańcom  Gminy  świadczona  jest  pomoc

zarówno  w  ramach  pomocy  społecznej,  funduszu  alimentacyjnego  oraz  świadczeń
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rodzinnych.  24  listopada  zorganizował  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  dla  grupy  12

niepełnosprawnych  oraz  ich  opiekunów  wyjazd  do  zabytkowej  kopalni  srebra  w

Tarnowskich  Górach.  Zadanie  to było  wspÓłfinansowane  ze środków  fundacji  Jastrzębskiej

Spółki  Węglowej.  Dzieci  ze  Świetlicy  "RÓżowe  okulary"  w  okresie  międzysesyjnym

uczestniczyły  w zajęciach  z dogoterapii,  w zajęciach  sportowych  z UKS Budo,  skorzystały

ze ścianki  wspinaczkowej,  w konsultacjach  psychologicznych  i logopedycznych  również

brały  udział.  Dnia  8 grudnia  odbyło  się  posiedzenie  zespołu  interdyscypIinarnego  do spraw

przeciwdziałania  przemocy  w rodzinie.  W okresie  sprawozdawczym  wpłynęły  4 formularze

niebieskiej  karty  oraz  odbyły  się  aż 24 spotkania  grup  roboczych.  Odbyło  się  r6wnież

kolejne  spotkanie  grupy  wsparcia  dla osób  doznających  przemocy  w rodzinie.  W Gminnym

Ośrodku  Sportu  27  listopada  odbył  się  Turniej  piłkarski  o puchar  sołectw.  Zwycięzcą

pucharu  całego  roku  została  drużyna  z Warszowic.  27 listopada  udostępniono  lodowisko.

Dużym  zainteresowaniem  cieszą  się  lekcje  nauki  jazdy  na łyżwach  odbywające  się  w każdą

sobotę.  W obiektach  Gminnego  OŚrodka  Sportu  odbywało  się wiele  imprez  związanych  z

Mikołajem.  W Gminnej  Bibliotece  Publicznej  odbyły  się  spotkania  między  innymi  tłumaczka,

dziennikarka  przeprowadziła  wykład  z okazji  stulecia  ogłoszenia  roku  rokiem  Lema  i w

związku  z tym  został  przeprowadzony  wykład.  Zorganizowano  spotkanie  klubu  podróżnika

pasjonaty,  które  prowadziła  blogerka,  podróżniczka  Ada larczyk.  9 grudnia  odbyło  się

spotkanie  członków  Klubu  miłośników  historii,  natomiast  w ramach  spotkań  kreatywnych

pań,  uczestniczki  wykonały  ozdoby  świąteczne,  które  zostaną  przekazane  na kiermasz  na

rzecz  Hospicjum  Świętego  Ojca  Pio w  Pszczynie.  Najmłodsi  czytelnicy  wzięli  udział  w

warsztatach  mikołajkowych  przeprowadzonych  przez  autorkę  edukacyjnych  książek  dla

dzieci.  Filia biblioteki  w Krzyżowicach  rozpoczęła  się przeprowadzka  książek  i regałów  na

czas  remontu  szkoły  od 1 stycznia  przyszłego  roku  filia  biblioteki  będzie  nieczynna  do czasu

zakończenia  remontu.  Mieszkańcy  Krzyżowic  zaopatrzyli  się  już  w  odpowiednią  ilość

książek,  żeby  nie  brakło  a na  bieżąco  można  korzystać  z biblioteki  Centralnej  w

Pawłowicach.  Gminny  Ośrodek  Kultury  w okresie  międzysesyjnym  zorganizował  Cecyliadę

oraz  dyskotekę  dla dojrzałych,  w której  brało  udział  aż 76 osób.  6 grudnia  grupa  Fantazja

wraz  z wójtem  uroczyście  zapaliła  światełka  na choince  przed  Urzędem  Gminy.  Z okazji

Mikołaja  w Gminnym  Ośrodku  Kultury  został  zorganizowany  spektakl  w wykonaniu  grupy

teatralnej  z Katowic.  W  izbie  regionalnej  odbył  się  cykl  warsztatów  regionalnych  dla

przedszkolaków,  uczniÓw  klasy  od  1-3.  Tematami  były  strój  Śląski,  mundur  gÓrniczy,

pieczenie  pierników,  tradycje  bożonarodzeniowe  i wspólne  kolędowanie.  W  referacie

promocji  w ramach  współpracy  z Radiem  przygotowano  audycję  i wyemitowano  ją  na

antenie  radia  Katowice  w  piątek  3 grudnia.  Wysłano  300  kartek  z życzeniami

Bożonarodzeniowymi  z Gminy  Pawłowice.  Przekazano  do  jednostek  gminnych  rad  sołeckich

instytucji  współpracujących  z gminą  kalendarze  na przyszły  rok.  Trwają  przygotowania  do

jarmarku  bożonarodzeniowego,  który  będzie  trwał  od 18  do 22 grudnia  i odbędzie  się na

rynku  w Pawłowicach.  W niedzielę  19  grudnia  o 16:00  planowane  jest  otwarcie  jarmarku

Bożonarodzeniowego.  Atrakcją  dla dzieci  i młodzieży  będzie  zorganizowany  przez  Gminny

Ośrodek  Kultury  spektakl  Teatru  plenerowego.  Odbyło  się spotkanie  z Dyrektorem  Szkoły

Podstawowej  numer  1 w Pawłowicach  i Dyrektorem  Gminnego  Ośrodka  Sportu  w sprawie

planowanego  przyjazdu  młodzieży  z gminy  partnerskiej  Verquin.  Otrzymaliśmy  również

informacje  o otrzymanej  darowiŹnie  w formie  finansowej  z fundacji  Jastrzębskiej  SpÓłki

Węglowej  dla UKS Budo  Pawłowice,  RIO Pielgrzymowice,  dla Klubu  Sportowego  Strażak  w

Pielgrzymowicach  oraz  dla  Stowarzyszenia  Mieszkańcy  Razem  w  Sołectwie  Osiedle

Pawłowice.  Darowiznę  również  otrzymała  filia  biblioteki  w Pielgrzymowicach.  W okresie

międzysesyjnym  Wójt  nadzorował  pracę  urzędu  i jednostek  organizacyjnych,  wydawał

decyzję,  uczestniczył  w spotkaniach  i naradach,  ponadto  Pan Wójt  uczestniczył  w zarządzie

Stowarzyszenia  Gmin  Górniczych,  Konwencie  Wójtów  Powiatu  Pszczyńskiego,  sesji

Zgromadzenia  Śląskiego  Związku  Gmin  i Powiatów  oraz  Zgromadzeniu  Międzygminnego

Związku  Komunikacyjnego.  10  grudnia  został  podpisany  list  intencyjny  z klubem

sportowym  Jastrzębski  Węgiel  w zakresie  propagowania  i rozpowszechniania  piłki  siatkowej
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wśród  dzieci  i młodzieży.  I  to  wszystko  wydawałoby  się,  że  krótki  okres  czasu,  ale

sprawozdanie  dosyć  bogate.  Dziękuję  bardzo.

ZASTĘPCA  KOMENDANTA  KOMISARIATU  POLICJI  W PAWŁOWICACH  SEBASTIAN  DZIDA

Dzień  dobry  Państwu.  Chciałem  Państwu  przekazać  analizę  zdarzeń  kryminalnych

i wykroczeń  jakie  odnotowaliśmy  na  terenie  gminy  Pawłowice  w  okresie  ostatniego

kwartału,  niestety  jest  tego  kilka,  więc  przytoczę  Państwu  najważniejsze  z nich.  Jeżeli

chodzi  o przestępstwa  w kategoriach  kradzież,  kradzież  z włamaniem  oraz  zniszczenie

mienia  mieliśmy  14  takich  zdarzeń.  23 września  w Pawłowicach,  przy  ulicy  Polnej  doszło

do kradzieży  samochodu  marki  Volkswagen  Golf.  Samochód  ten  w wyniku  naszej  akcji

policyjnej,  ale  również  inne  samochody  skradzione  z terenu  Powiatu  Pszczyńskiego  zostały

odnalezione.  Mieliśmy  też  w Pawłowicach,  przy  ulicy  Polnej  włamanie  do mieszkania  oraz

zniszczenie  powłoki  lakierniczej  jednego  z pojazdów.  13  września  w Pielgrzymowicach,  przy

ulicy  Zebrzydowickiej  doszło  do zniszczenia  wiaty  przystankowej.  Do drugiego  takiego

samego  zdarzenia  doszło  24  września  w  PniÓwku,  przy  ul.  Dąbkowej.  Z  12  na  13

października  w  Warszowicach  przy  ulicy  Borki  doszło  do  kradzieży  pozostawionego

niezabezpieczonego  roweru.  23 października  w Warszowicach  przy  ulicy  Borki  doszło  do

kradzieży  mienia  z terenu  posesji,  natomiast  29 października  miało  miejsce  włamanie  do

budynku  byłej  restauracji  w  stadninie  koni  "Wesołe  Koniki".  Tam  sprawcy  zostali

zatrzymani  na  gorącym  uczynku,  mienie  zostało  odzyskane.  31  października  w

Pielgrzymowicach,  przy  ulicy  Wąskiej  doszło  do kradzieży  pieniędzy  z otwartego  domu

jednorodzinnego.  Takie  mieliśmy  zgłoszenie.  W wyniku  podjętych  działań  przez  policję  plus

właściciela  okazało  się,  że  doszło  do  nieporozumienia.  Pani,  która  była  właścicielką

pieniążków  schowała  sobie  je,  nie  w tym  miejscu,  w którym  miała.  Pawłowice  ul Leśna,  9

listopada  doszło  do kradzieży  katalizatora  z samochodu  Skoda  i w Pniówku,  przy  ulicy

Kruczej  doszło  do  kradzieży  katalizatora  z samochodu,  to  było  9 października.  Jeżeli  chodzi

o wykroczenia  dotyczące  kradzieży,  kradzieży  mienia  i zniszczeń  mieliśmy  siedem.  Tego

typu  przestępstw,  czyli  7 kradzieży  paliw,  na stacjach  paliw,  8 kradzieży  sklepowych,  dwie

inne  kradzieże  oraz  dwie  kradzieże  tablicy  rejestracyjnej.  W  analizowanym  okresie

mieliśmy  aż 78 zdarzeń  drogowych,  z czego  5 to były  wypadki  drogowe  i 73 kolizje.  W

jednym  przypadku  osoba  poniosła  śmierć  było  to  zdarzenie  z udziałem  autobusu  i

samochodu  osobowego  w dniu  31  października  na  DK81  w  Pawłowicach.  Policjanci  w

okresie  ostatniego  kwartału  przeprowadzili  1433  interwencje  zakończone  w  743

przypadkach  pouczeniami,  zastosowali  też  163  postępowania  mandatowe.  Osoby  zostały

ukarane  mandatami  karnymi.  Sporządzono  10  wniosków  o  ukaranie  do  Sądu.  W

analizowanym  okresie  zatrzymano  37 osób  z, czego  9 to nietrzeźwi  kierujący,  12  osób  to

osoby  poszukiwane,  oraz  16  osób  za przestępstwa  kryminalne  i inne  przestępstwa.  Jeżeli

chodzi  o okres  ostatnich  dwóch  tygodni,  odnotowaliśmy  9 zdarzeń  jako  wykroczenia,  były

to kradzieże  paliwa,  kradzieże  sklepowe,  oraz  1 kradzież  tablicy  rejestracyjnej.  Policjanci

obsługiwali  24  zdarzenia  drogowe,  w tym  jeden  wypadek  drogowy  i 23 kolizje.  Wypadek

miał  miejsce  10  grudnia  w Pawłowicach  przy  ul. Zjednoczenia.  Był  to wypadek  z udziałem

dwóch  samochodów  osobowych,  w których  jedna  osoba  została  poszkodowana.  W okresie

ostatnich  dwóch  tygodni  policjanci  przeprowadzili  431  interwencji,  zastosowali

postępowanie  mandatowe  wobec  73 osób,  148  osób  zostało  pouczonych  a w 4 przypadkach

sporządzono  wnioski  o ukaranie  głosowe.  Zatrzymano  dwie  osoby  w tym  czasie,  jednego

nietrzeźwego  kierującego  i jedną  osobę  poszukiwaną.  Ponadto  w przeciągu  ostatnich  trzech

miesięcy  mieliśmy  służby  ponadnormatywne.  Było  to 10  służb  w patrolach  dwuosobowych

z czego  9 to  służby  policjantów  z komisariatu  policji  w Pawłowicach  i jedna  służba  pełniona

przez  po1icjanh5w  Wydziału  Ruchu  Drogowego  Komendy  Powiatowej  Policji  w Pszczynie.

Policjanci  w czasie  tych  Służb  ponadnormatywnych  przeprowadzi  łącznie  112  interwencji,

skontrolowali  52 pojazdy  mechaniczne,  wylegitymowali  188  osób,  zatrzymali  na gorącym

uczynku  4 osoby,  wobec  27 osób  zastosowali  postępowanie  mandatowe  za popełnione

wykroczenia,  a wobec  108  pouczenie.  Ponieważ  jest  to nasza  nasze  ostatnie  spotkanie  w
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tym  roku  w tak  licznym  gronie,  w imieniu  swoim  własnym  oraz  kierownictwa  Komendy

Powiatowej  Policji  w  Pszczynie  i Komisariatu  Policji  w Pawłowicach  chciałem  Państwu

podziękować  za cały  rok  współpracy.  Mam  nadzieję,  że był  bardzo  owocny  i myślę  że w

przyszłym  roku  równie  dobrze  będziemy  mogli  razem  współpracować.  Jednocześnie

chciałbym  Państwu  złożyć  życzenia  świąteczne  i noworoczne  wszelkiej  pomyślności.

Sprawozdania  + informacja  Komisariatu  Policji  - zał.  nr  2 do protokołu.

PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  DAMIAN  HERMAN

Dziękuję  bardzo.  Dziękuję  Panie  Komendancie.  Oczywiście  my  również  wszyscy

chcielibyśmy  żeby  tych  zdarzeń  było  jak  najmniej,  bo  każde  zdarzenie  to  czyjeś

nieszczęście.  Przechodzimy  do punktu  szóstego.

Ad.  6

Poproszę  przewodniczących  komisji  o informację.  Na początek  poproszę  Przewodniczącą

Komisji  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  Panią  Karolinę  Szymaniec-Mlicką.

PRZEWODNICZĄCA  KOMISJI  GOSPODARKI  I

SZYMAt'!IEC-MLICKA

MIENIA  KOMUNALNEGO  KAROLINA

W  okresie  międzysesyjnym  Komisja  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego  odbyła  jedno

posiedzenie  w dniu  7 grudnia.  W części  przeznaczonej  dla Komisji  Gospodarki  omawialiśmy

projekt  uchwały  dotyczący  zbycia  nieruchomości  w Pielgrzymowicach  oraz  opiniowaliśmy

projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na udzielenie  99 '/o bonifikaty  z opłat  rocznych.

Następnie  opiniowaliśmy  projekt  uchwały  w sprawie  aktualizacji  projektu  założeń  do planu

zaopatrzenia  w ciepło,  energię  elektryczną  i paliwa  gazowe  dla obszaru  Gminy  Pawłowice.

Tradycyjnie  już  zajmowaliśmy  się  zmianami  w budżecie  Gminy  Pawłowice  na obowiązujący

rok  2021  i zmianami  w  wieloletniej  prognozie  finansowej.  Następnie  przeszliśmy  do

opiniowania  projektu  uchwały  w sprawie  środków  niewygasających  z końcem  roku  2021.

No i kluczową  sprawą  Komisji  było  zaopiniowanie  projektu  uchwały  dotyczącej  budżetu  na

2022  rok  oraz  wieloletniej  prognozy  finansowej  na lata  2022-  2028.  W związku  z pracami

nad budżetem,  opiniowaliśmy  także  projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  stawki  dotacji

przedmiotowej  dla Gminnego  Ośrodka  Sportu  w Pawłowicach  w roku  2022.  Opiniowaliśmy

projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  powiatowi  Pszczyńskiemu  z

przeznaczeniem  na  pokrycie  kosztÓw  funkcjonowania  punktu  kurierskiego  Wydziału

Komunikacji  Starostwa  Powiatowego  w Pszczynie  w 2022  roku.  Opiniowaliśmy  także  plany

pracy  poszczegÓlnych  Komisji  Rady  Gminy.  Dość  długi  czas rozmawialiśmy  na temat

projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  diet  i zwrotu  kosztów  podróży  służbowych

radnych  i sołtysów.  W sprawach  bieżących  omawialiśmy  terminarz  posiedzeń  na 2022  rok.

Dziękuję.

PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  DAMIAN  HERMAN

Dziękuję  bardzo.  Poproszę  pana  Zbigniewa  Duszę  Przewodniczącego  Komisji  DziałalnoŚci

Społecznej.

PRZEWODNICZĄCY  KOMISJI  DZIAŁALNOŚCI  SPOŁECZNEJ  ZBIGNIEW  DUSZA

Komisja  Działalności  Społecznej  obradowała  7 grudnia.  Zaopiniowała  projekt  uchwały

w  sprawie  określenia  kryteriów  drugiego  etapu  postępowania  rekrutacyjnego  do

publicznych  przedszkoli  prowadzonych  przez  gminę  Pawłowice  oraz  określenia

dokumentów  niezbędnych  do  potwierdzenia  tych  projektÓw.  Następnie  zaopiniowała

projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów  naboru  do  klas  pierwszych  szkół

podstawowych  dla których  organem  prowadzącym  jest  gmina  Pawłowice  do postępowania

rekrutacyjnego  dla  kandydatów  zamieszkałych  poza  obwodem  szkoły  oraz  określenia
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dokumentów  niezbędnych  do potwierdzenia  tych  kryteriów.  Następnie  zaopiniowała  projekt

uchwały  w sprawie  statutu  Młodzieżowej  Rady  Gminy  Pawłowice.  W punkcie  piątym

opiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  trybu  zgłaszania  wniosków  o podjęcie  inicjatywy

uchwałodawczej  przez  Młodzieżową  Radę  Gminy  Pawłowice.  W punkcie  szóstym  Komisja

Społeczna  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  programu

profilaktyki  rozwiązywania  problemów  alkoholowych  i przeciwdziałania  narkomanii  na rok

2022.

PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  DAMIAN  HERMAN

Dziękuję  bardzo.  Pod  nieobecność  przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Krzysztofa

Woryny  poprosiłbym  Panią  Wiceprzewodniczącą.

WICEPRZEWODNICZĄCA  KOMISJI  REWIZYJNEJ  HELENA  MATERA

Komisja  rewizyjna  miała  dwa  spotkania:  24  listopada  i 8 grudnia.  24  listopada

kontrolowaliśmy  działalność  referatu  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  w  zakresie

gospodarki  odpadami,  ustawy  antysmogowej,  ekologii  i dofinansowania  spółek.  8 grudnia

kontrolowaliśmy  zadania  inwestycyjne  realizowane  przez  Urząd  Gminy  oraz  opracowaliśmy

plan  pracy  na rok  2022.

PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  DAMIAN  HERMAN

Dziękuję  bardzo  oraz  poproszę  Pana  Przewodniczącego  Komisji  Skarg  wniosków  i petycji

Tomasza  Żuchowskiego.

PRZEWODNICZĄCY  KOMISJI  SKARG  WNIOSKÓW  I PETT'CJI  TOMASZ  ŻUCHOWSKI

Dziękuję.  W okresie  międzysesyjnym  Komisja  skarg  wniosków  i petycji  nie odbyła  żadnego

posiedzenia.

PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  DAMIAN  HERMAN

Dziękuję.  W związku  z tym  przystępujemy  do  rozpatrywania  zasadniczych  punktów

dzisiejszej  sesji.  Materiały  i projekty  uchwał  były  omawiane  na  posiedzeniach  Komisji

Gospodarki  i Mienia  Komunalnego  wraz  z Komisją  Działalności  Społecznej  w dniu  7 i 14

grudnia.  Projekty  uchwał  radni  mają  udostępnione  na tabletach,  a mieszkańcy  mają  je

widoczne  w BIP-ie.

Ad.  7

Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmian  w wieloletniej  prognozie  finansowej  gminy  Pawłowice

na  )ata  2021-2026.  Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję

Gospodarki  i Mienia  Komunalnego  6 głosów  za i 2 głosy  wstrzymujące  się oraz  Działalności

Społecznej4  głosy  za, przy  1 głosie  wstrzymującym  się.  Czy ktoś  chciałby  zabrać  głos  w

tym  punkcie.  Dziękuję.  W takim  razie  przechodzimy  do głosowania  nad  podjęciem  uchwały

w sprawie  zmian  w wieloletniej  prognozie  finansowej  gminy  Pawłowice  na lata  2021-  2026.

Uchwała  nr  XXX111/333/2021  w sprawie  zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej  gminy  Pawłowice  na  lata  2021-2026  została  podjęta  14  głosami  za.
Uchwała  stanowi  zał.  nr  3 do protokołu.

Wyniki  imienne:  ZA (74) Grzegorz  Cyrutik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza, Piotr  Fojcik, Irena  Grabowska,

Janusz  Harazin,  Damian  Herman,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,

Karolina  Szymaniec-Mticka,  Kamil  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

NIEOBECNI  (7) Krzysztof  Woryna
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Obwieszczam,  że  14  radnych  zagłosowało  za  przyjęciem  tej  uchwały.  Przechodzimy

do punktu  Ósmego.

Ad.  8

Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmian  uchwały  nr XXIII/231/2020  Rady  Gminy  Pawłowice

w sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  Pawłowice  na  rok 2021.  Projekt  uchwały  został

pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego,  6 osÓb  za, przy

2 głosach  wstrzymujących,  oraz  Działalności  Społecznej  4 głosy  za i 1 wstrzymujący.  Czy

ktoś  w tym  punkcie  chciałby  zabrać  głos.  W związku  z tym  przechodzimy  do głosowania

nad podjęciem  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  nr XXIII/231/2020  Rady  Gminy

Pawłowice  w sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  Pawłowice  na rok  2021.

Uchwała  nr  XXX111/334/2021  w sprawie  zmiany  uchwały  Nr XXI1I/231/2020
Rady  Gminy  Pawłowice  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  Pawłowice  na rok

2021  została  podjęta  14  głosami  za.  Uchwała  stanowi  zał.  nr  4 do protokołu.

Wyniki  imienne:  ZA (74) Grzegorz  Cyrulik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza, Piotr  Fojcik, Irena Grabowska,

Janusz  Harazin,  Damian  Herman,  Helena  Matera, Henryk  Opacki, Bogusława  Pietrek, Andrzej  Szaweł,

Karoiina  Szymaniec-Mlicka,  Kamil  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

NIEOBECNI (7) Krzysztof Woryna

Ad.  9

Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem  roku

budżetowego  2021  oraz  ustalenia  planu  finansowego  tych  wydatków.  Projekt  uchwały

uzyskał  pozytywną  opinię  Komisji  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego  6 osób  za  i 2

wstrzymujących  się  oraz  Komisji  Działalności  Społecznej  5 głosach  za. Czy ktoś  chciałby

zabrać  głos.  W związku  z tym  głosujemy  nad podjęciem  uchwały  w sprawie  ustalenia

wykazu  wydatków  nie wygasających  z upływem  roku  budżetowego  2021  oraz  ustalenia

planu  finansowego  tych  wydatków.

uchwała  nr  XXX111/335/2021  w  sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków
niewygasających  z  upływem  roku  budżetowego  2021  oraz  ustalenia  planu

finansowego  tych  wydatków  została  podjęta  14  głosami  za.  Uchwała  stanowi  zał.

Nr  5 do protokołu.

Wyniki  imienne:  ZA (74) Grzegorz  Cyrutik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik, Irena  Grabowska,

Janusz  Harazin,  Damian  Herman,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki, Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,

KaroLina  Szymaniec-Mlicka,  Kamil  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

NIEOBECNI ( 7) Krzysztof Woryna

Ad.  10

Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  wieloletniej  prognozy  finansowej  gminy  Pawłowice

na lata  2022-  2028.

WÓJT  GMINY  PAWŁOWICE  FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Szanowni  Państwo.  Urząd  Gminy  oraz  jednostki  przygotowały  projekt  budżetu  na 2022  rok,

który  uwzględnił  zadania  ujęte  w wieloletniej  prognozy  finansowej,  zadania  przewidziane

do  realizacji  przez  radę,  jednostki  organizacyjne,  zebrania  wiejskie,  rady  sołeckie,

sołtysów.  Zebrano  wszystkie  możliwe  dotacje  i subwencje  i na tej  podstawie  przygotowano

budżet  na 2022  rok,  który  rada  wstępnie  opiniowała.  Zaopiniowała  go również  Regionalna

Izba  Obrachunkowa.  Szczegóły  będą  w dalszej  części.  I tak  w tym  budżecie  udało  się po

stronie  dochodowej  zebrać  kwotę  124  milionów  139  tysięcy  złotych.  Na te dochody  składają

się  dochody  bieżące  w kwocie  111407  000  i dochody  majątkowe  w kwocie  12  732  000.

Planowane  dochody  Wójt  przedstawił  na wykresie  kołowym.
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Niestety  coraz  większa  infrastruktura  w  gminie,  wymaga  coraz  większych  środków

finansowych  na pokrycie  jej  utrzymania.  Dochody  bieżące  ogółem  to kwota  111.407.000.

Dochody  z tytułu  udziałów  z podatku  dochodowego  z PIT-u  20.503.000,  z CIT-u

przewidziano  kwotę  2.846.000.  Subwencja  oświatowa  na  2022  rok  przewidziana  jest

28.831.000.  Dotacje  celowe,  środki  przeznaczone  na cele  bieżące  to 16.124.000.  Pozostałe

dochody  bieżące  do 43.101.000.  W tym  wpływy  w podatku  od osób  prawnych  24.662.000,

wpływy  w podatkach  od osÓb  fizycznych  5.229.000.  Dochody  majątkowe  ogółem  to kwota

12.732.000  złotych,  projekty  dofinansowane  ze środków  unijnych  w kwocie  9.961.000.

Planowane  dochody  bieżące  przedstawiono  również  na diagramie  kołowym.  Podatki  to 39o/o

wszystkich  dochodów.  Następnie  mamy  subwencję  oświatową  26'/o,  dotacje  celowe  14o/o,

podatek  PIT  18o/o  i podatek  CIT  3'/o.  Planowane  wydatki  zostały  zaplanowane  na

133.196.000.  Zapotrzebowanie  jednostek,  zebrań  wiejskich,  rad  sołeckich  sięga  200

milionów.  Udało  się  w ramach  tego  budżetu  przygotować  wydatki  na 133  196  000.  Wydatki

bieżące  ogółem  to 101  milionów,  natomiast  wydatki  majątkowe  to 31.982.000.  Następny

diagram  pokazuje  strukturę  wydatków  bieżących,  zdecydowana  większość  to środki  na

wynagrodzenia  i składki  od nich  naliczane.  Gmina  zatrudnia  blisko  800  000  pracowników,

oświata  blisko  500  pracowników,  pozostałe  jednostki  w granicach  50 osób,  Urząd  Gminy

62 osoby.  Wiadomo,  że oświata  to największy  wydatek,  planowane  na przyszły  rok  to

kwota  52  milionów  złotych.  Również  na  drugim  miejscu  to  są  wydatki  związane  z

transportem  i łącznością,  w tym  budowa  dróg,  chodnikÓw  ich utrzymanie  to prawie  17  000

OOO zł.  Kolejne  to  wydatki  związane  z OPS-em.  Ośrodek  Pomocy  Społecznej,  gdzie

przewidziane  jest  14  830  000  zł i tak  poszczególne  tutaj  jednostki,  kultura  6 470  000,

administracja  publiczna  10  690  000,  rolnictwo,  łowiectwo  3 miliony  złotych.  Planowane

wydatki  jeżeli  chodzi  o nasze  jednostki  to Gminny  Ośrodek  Kultury  dotacja  podmiotowa  2

370  000,  Gminna  Biblioteka  Publiczna  930  000,  tu nie przewiduje  się  w tym  momencie

wydatku  jeżeli  chodzi  o inwestycje.  Co nie znaczy  że one  nie mogą  się  pokazać  w ciągu

roku  tak,  jak  w innych  jednostkach  jeżeli  będzie  oczywiście  nadwyżka  budżetowa.  Na

następnym  slajdzie  mamy  planowane  wydatki  w Gminnym  Ośrodku  Sportu.  Tu  mamy

przewidzianą  kwotę  1752  000  dotacji,  natomiast  na  zadania  inwestycyjne  760  000.

Wiemy,  że to zbyt  małe  środki  finansowe,  aby  zrealizować  przewidziane  zadanie  w Centrum

MuItidyscypIinarnym.  Na Wodociągi  Pawłowickie  jest  kwota  przewidziana  tylko  na zadania

inwestycyjne  2 730  000  zł. Planowane  wydatki  dla  Gminnego  Zespołu  Komunalnego  to  jest

kwota  7 200  000  i 1 270  000  na inwestycje.  Gminy  ZespÓł  Oświaty,  przewidziana  jest

kwota  1550  000,  natomiast  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  16  998  000  zł. Planowane  wydatki

na oświatę  to jak  było  pokazane  na diagramie  najwyższe  wydatki  i wynoszą  one  47 596

OOO, z tego  zadania  realizowane  przez  GZO  do 705  000,  dotacje  wypłacane  przez  Urząd

Gminy  4 478  000  zł Gminny  Zespół  Oświaty  1550  000  zł, wydatki  placówek  oświatowych

40  861  000  i z tego  na Zespół  Szkół  Ogólnokształcących  w Pawłowicach  7 326  000,  Zespół

SzkoIno-PrzedszkoIny  w  Golasowicach  2 994  000  zł.  Zespół  SzkoIno-PrzedszkoIny  w

Krzyżowicach  2 285  000,  Zespół  SzkoIno-PrzedszkoIny  w Pawłowicach  9 411000  zł,  Szkoła

Podstawowa  nr I w Pawłowicach  6 229  000,  Szkoła  Podstawowa  w Pielgrzymowicach  4 426

OOO, Szkoła  Podstawowa  w  Warszowicach  3 146  000,  Publiczne  Przedszkole  nr  1  w

Pawłowicach  2 193  000,  Publiczne  Przedszkole  w Pielgrzymowicach  1589  000.  Publiczne

Przedszkole  w Warszowicach  1255  000  zł. Zadania  inwestycyjne  jednoroczne  planowane

do realizacji  tylko  w 2022  roku  to kwota  4 104  000.  Natomiast  zadania  wieloletnie  ujęte  w

WPF  to łącznie  33 przedsięwzięcia,  na które  w roku  2022  roku  planuje  się  przeznaczyć  27

878  000.  Podsumowując  te dochody  i wydatki  po stronie  dochodowej  mamy  124  miliony

ogólnie  już  w milionach  złotych,  a po stronie  wydatków  133  miliony  zł. Brakuje  9 milionów

i te 9 milionów,  deficyt  planujemy  pokryć  nadwyżką  budżetową  z lat  poprzednich.  To ogólne

założenia  do budżetu  na 2022  rok,  również  do wieloletniej  prognozy  finansowej,  więcej

szczegółów  na ten  temat  oraz  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  przedstawi  nam  pani

skarbnik  Barbara  Szulińska.
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SKARBNIK  GMINY  BARBARA  SZULIŃSKA

Pan  Wójt  przedstawił  w dużych  liczbach  zarówno  projekt  budżetu  jak  i informacje  a

przynajmniej  orientacyjną  jeżeli  chodzi  o wieloletnią  proqnozę  finansową,  zaczynając  od

wieloletniej  prognozy  finansowej  Gminy  Pawłowice  na lata 2022-  2028.  WPF jest  takim

instrumentem,  który  określa  wieloletnie  planowanie  budżetu  każdej  jednostki  samorządu

terytorialnego.  Musi  on obejmować  kilka  lat kolejnych.  Bieżący  rok  plus  lata  kolejne,  tak

aby  można  było  w perspektywie  czasu  określić  na ile gminę  stać,  na co sobie  może

pozwolić,  jakie  może  zaplanować  dochody  i z tym  związane  wydatki.  Nasza  wieloletnia

prognoza  finansowa  została  opracowana  na  lata  2022-2028.  Okres  ten  wynika

w szczególności  z planowanych  przedsięwzięć,  które  są planowane  do realizacji  do roku

2028  oraz  z spłaty  zadłużenia  i długu  gminy  w poszczególnych  latach.  Więc  WPF musi

obejmować  ten  okres.  Wieloletnia  prognoza  finansowa,  projekt  uchwały,  obejmuje  z jednej

strony  załącznik  numer  1 który  określa  wieloletnią  prognozę  finansową  na lata  2022-2028.

Załącznik  numer  1, który  określa  w szczególności  dochody  z podziałem  na dochody  bieżące

i majątkowe,  w latach  2022-2028,  oraz  źródła  ich pozyskiwania.  Określa  również  wydatki,

zarówno  bieżące  jak  i majątkowe  z podziałem  na  między  innymi  wynagrodzenia.

Oczywiście  efektem  jest  wynik  budżetu,  o którym  Pan Wójt  wspominał  który  na rok  2022

jest  planowany  w wysokości  nieco  ponad  9 000  000  zł oraz  WPF również  określa  źródło

pokrycia  tego  deficytu  oraz  przychody.  Tutaj  co do pokrycia  naszego  deficytu,  z jednej

strony  będzie  to pożyczka  zaciągnięta  w Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i

Gospodarki  Wodnej  w Katowicach  na kwotę  1 400  000  zł. Z tego  będą  również  środki

nadwyżka  budżetowa  w kwocie  ponad  5 986  000,  wolne  środki  1669  000  zł. Oczywiście

WPF  określa  również  w załączniku  nr 1 dość  istotny  załącznik.  Określa  rÓwnież  rozchody

budżetu  gminy,  tutaj  zwrócę  uwagę  że  to są  wszystkie  spłaty  naszych  zaciągniętych

obecnie  planowanych  i obecnie  zaciągniętych  pożyczek.  Ta nasza  spłata  będzie  do roku

obecnie  2027.  Oczywiście  WPF  obejmuje  nÓwnież  kwotę  długów,  różnice  między  dochodami

bieżącymi,  wydatkowymi  oraz  spełnianie  relacji  artykułu  242  ustawy  o finansach

publicznych.  Tutaj  jest  szereg  wskaźników,  które  by w ogóle  WPF i uchwała  budżetowa

mogła  być  uchwalona  te wskaźniki  muszą  być  osiągnięte.  Między  innymi  jednym  z nich  jest

fakt  że dochody  bieżące  muszą  być  wyższe  niż  wydatki  bieżące.  Oczywiście  WPF  uwzględnia

również  w swoich  kolumnach  Środki  finansowe  pozyskiwane  z Unii  Europejskiej  zarówno

na zadania  bieżące  jak  i majątkowe.  I to byłyby  informację  jeżeli  chodzi  o załącznik  numer

1.  Drugim  załącznikiem  do wieloletniej  prognozy  finansowej  jest  wykaz  przedsięwzięć,

które  są  planowane  do realizacji  na rok  2022  i lata  kolejne.  W części  przypadków  są to

zadania,  ktÓre  już  realizujemy  i one  z WPF-u  obowiązującego  jeszcze  w  tym  roku

przechodzą  do WPF na lata następne.  Mamy  33 zadania  inwestycyjne,  mamy  również

cztery  zadania  bieżące  finansowane  ze Środków  z udziałem  środków  Unii  Europejskiej  oraz

4 zadania  bieżące  finansowane  z naszych  środkt5w.  Wykaz  przedsięwzięĆ,  załącznik  nr 2

określa  łączne  nakłady  na poszczegÓlne  zadania  finansowe  oraz  limity  wydatków  w ramach

ktÓrych  WÓjt  jest  zobligowany  przestrzegać  zaciągając  jakiekolwiek  zobowiązania  na te

zadania.  Kolejnym  elementem  uchwały  jeżeli  chodzi  o WPF  jest  upoważnienie  dla wójta

gminy  do zaciągania  zobowiązań  w ramach  zadań  przedstawionych  w WPF  w załączniku  nr

2 oraz  może  upoważnić  kierowników  jednostek  do zaciągania  zobowiązań.  Także  ta

uchwała  budżetowa,  uchwała  wieloletniej  prognozy  finansowej  daje  prawo  wójtowi,  do

zaciągania  zobowiązań  z jednej  strony  i do  kierowania  delegowania  uprawnień  na

kierowników  jednostek.  Przesłany  projekt  WPF, podobnie  jak  uchwała  budżetowa  zostały

przekazane  zgodnie  z ustawą  o finansach  publicznych  do  dwt'ch  instytucji,  ktÓrym

bezwzględnie  podlegamy.  Jeżeli  chodzi  o opiniowanie  jest  to  Regionalna  Izba

Obrachunkowa  w Katowicach  z delegaturą  Oddział  Zamiejscowy  w Bielsku-Białej  celem

zaopiniowania  oraz  przekazanie  do  organu  stanowiącego  czyli  Rady  Gminy.  Termin

przekazania  wieloletniej  prognozy  finansowej  to 15  listopad  i ten  termin  został  oczywiście

zachowany.  Na podstawie  przesłanego  projektu  WPF  otrzymaliśmy  opinię  Regionalnej  Izby
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Obrachunkowej  w tym zakresie  i pozwolę  ja sobie  odczytać.  Uchwała  nr 4 200/I/186/2021

pierwszego  składu  orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w Katowicach  z dnia  22

listopada  2021  roku  w sprawie  opinii  o przedłożonym  przez  WÓjta  Gminy  Pawłowice

projekcie  uchwały  w  sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej  gminy  Pawłowice.  Na

podstawie  artykułu  230  ust.3  ustawy  z dnia  27 sierpnia  2009  roku  o finansach  publicznych

oraz  artykuł  13  punkt  12 artykuł  19  ustęp  2 i artykuł  20 ustęp  1  ustawy  z dnia  7

października  92 roku  o Regionalnych  Izbach  Obrachunkowych  pierwszy  skład  orzekający

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Katowicach  przewodniczący  Tadeusz  Stawowczyk

członkowie  Krystyna  Zawiślak  i Piotr  Wybraniec  uchwala  co następuje:  paragraf  pierwszy

wydaje  się  pozytywną  opinię  o przedłożonym  przez  wójta  gminy  Pawłowice  projekcie

uchwały  w  sprawie  wieloletniej  prognozy  Gminy  Pawłowice,  paragraf  drugi,  uchwała

wchodzi  w  życie  z dniem  podjęcia.  Uzasadnienie:  Wójt  Gminy  Pawłowice  przekazał

Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej  w Katowicach  projekt  uchwały  w sprawie  wieloletniej

prognozy  finansowej  gminy  Pawłowice  w ustawowym  terminie  określonym  w artykule  238

ustęp  1 w związku  z artykułem  230  ustęp  2 i 9 ustawy  z dnia  27 sierpnia  2009  roku  o

finansach  publicznych.  Pierwszy  skład  orzekający  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w

Katowicach  dokonał  analizy  przedłożonego  projektu  uchwały  w  sprawie  wieloletniej

prognozy  finansowej,  skład  ustalił  i zważył  co następuje:  1. projekt  wieloletniej  prognozy

finansowej  został  opracowany  w formie  projektu  uchwały  organu  stanowiącego  jednostki

samorządu  terytorialnego  w sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej  i obejmuje  lata

2020-2028.  2.  okres  objęty  wieloletnią  prognozą  finansową  oraz  okres  na  ktÓry

sporządzono  prognozę  kwoty  długu  są zgodne  z wymogami  określonymi  w artykule  227

ustawy  z dnia  27  sierpnia  2009  roku  o finansach  publicznych  oraz  przepisami

rozporządzenia  ministra  finansÓw  z dnia  IO stycznia  2013  roku  w sprawie  wieloletniej

prognozy  finansowej  jednostki  samorządu  terytorialnego.  W  projekcie  wieloletniej

prognozy  finansowej  zawarto  dane  określone  zgodnie  z przepisem  artykułu  226  ustęp  1

wyżej  wymienionej  ustawy  o finansach  publicznych.  Wartości  przyjęte  w  projekcie

wieloletniej  prognozy  finansowej  i w projekcie  budżetu  na 2020  rok  są ze sobą  zgodne  w

zakresie  wynikÓw  budżetów  związanych  z nim  kwoty  przychodów  i rozchodów  oraz  długu

jednostki  samorządu  terytorialnego.  Dochody  i wydatki  bieżące  na lata  objęte  prognozą

ustalone  zostały  przy  zachowaniu  zasady  o której  mowa  w artykule  242  powołanej  na

wstępie  ustawy  o finansach  publicznych.  Prognoza  kwoty  długu  została  sporządzona  z

zachowaniem  relacji  o której  mowa  w artykule  243  wyżej  powołanej  ustawy  o finansach

publicznych.  W załączniku  do projektu  uchwały  w sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej

wykazano  przedsięwzięcia  zgodnie  z wymogami  zawartymi  w artykule  226  ustęp  3 i ustęp

4 ustawy  o finansach  publicznych.  W prognozie  zawarto  upoważnienia  dla wójta  gminy

sformułowane  na podstawie  artykułu  228 ustawy  o finansach  publicznych.  Do projektu

wieloletniej  prognozy  finansowej  w myśl  regulacji  zawartej  w artykule  226  ustęp  2a ustawy

o finansach  publicznych  dołączono  objaŚnienia  przyjętych  wartości  zawierające  informacje

uszczegóławiające  dane  o których  mowa  w artykule  226  ustęp  1 tej ustawy.  Z uwagi  na

trudne  do przewidzenia  skutki  społeczno-gospodarcze  epidemii  covid-19  wskazuje  się na

konieczność  optymalnego  a zarazem  ostrożnego  zarządzania  długiem  jednostki  samorządu

terytorialnego.  Stosownie  bowiem  do przepisu  artykuł  230  ustęp  3 wyżej  wymienionej

ustawy  o finansach  publicznych  opiniuję  do projektu  uchwały  w sprawie  opini  do projektu

uchwały  w sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej  lub  jej  zmiany  przedstawionego  wraz

z projektem  uchwały  budżetowej  Regionalna  Izba  Obrachunkowa  wydaje  ze szczególnym

uwzględnieniem  zapewnienia  przestrzegania  przepisów  ustawy  dotyczących  uchwalania  i

wykonywania  budżetów  w następnych  latach,  na które  zaciągnięto  i planuję  się zaciągnąć

zobowiązania.  Biorąc  pod  uwagę  powyższe  ustalenia  pierwszy  sąd  orzekający

przedstawiony  projekt  uchwały  w sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej  zaopiniował  jak

w sentencji.  Wykonaniu  przepisu  artykuł  230  ustęp  3 zdanie  drugie  w związku  z przepisem

artykuł  246  ustęp  2 ustawy  z 27 sierpnia  2009  roku  o finansach  publicznych  niniejsza  opinia

winna  zostać  opublikowana  przez  jednostkę  samorządu  terytorialnego  w terminie  siedmiu
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dni  od dnia  jej  otrzymania  od Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w Katowicach  na zasadach

określonych  w ustawie  z dnia  6 września  2001  roku  o dostępie  do informacji  publicznej.  Od

niniejszej  uchwały  przysługuje  odwołanie  do Kolegium  RIO  w Katowicach  w terminie  14  dni

od dnia  jej  doręczenia.  Wszystkie  3 opinie,  które  Wójt  otrzymał  jeżeli  chodzi  o projekt

budżetu  i WPF znajdują  się  na  stronie  BIP,  przekazane  22  listopada  rJo wiadomości

publicznej.  W związku  z WPF,  projekt  WPF był  robiony  do 15  listopada  i wtedy  musiał  być

złożony.  Opinia  RIO,  którą  odczytałam,  odnosi  się  do tego  projektu,  który  został  przesłany

w ustawowym  terminie,  w związku  jednak  z koniecznością  wprowadzenia  pewnych  zmian

przedstawiłabym  Państwu  informację,  którą  radni  już  otrzymali  wcześniej  odnośnie

wnoszonej  przez  Pana  WÓjta  Gminy  autopoprawki  do przedstawionej  uchwały  dotyczącej

wieloletniej  prognozy  finansowej.  Zmiany  w WPF,  w załączniku  nr 1 wieloletnia  prognoza

finansowa  Gminy  Pawłowice  na lata  2022-2028  wprowadza  się  kwotę  2 700  000  zł po

stronie  dochodów  i wydatków  bez  zmiany  w wyniku  budżetu.  Zmiany  zostaną  wprowadzone

w zakresie  dochodów  kolumna  1,2  kolumna  1,2.2  dotycząca  zwiększenia  o kwotę  2 700

OOO zł w zakresie  wydatków  kolumna  2 kolumna  2.2  zwiększenie  o kwotę  2 700  000  zł oraz

kolumna  2.2,1.1  zmniejszenie  o kwotę  300  000  zł dotyczy  to wydatków  majątkowych  o

charakterze  dotacyjnym.  W załączniku  nr 2 wykaz  przedsięwzięć  do WPF wprowadza  się

nowe  zadanie  nr 1.3.2.29  budowa  wodnego  placu  zabaw  na terenie  Osiedla  Pawłowice,

okres  realizacji  2019-2022.  Łączne  nakłady  finansowe  to  kwota  3 078  720  zł.  Limit

wydatków  w roku  2022  to kwota  3 000  000  zł oraz  limit  zobowiązań  3 000  000  zł. Zmienia

się  zadanie  nr  1.3.2.5  przebudowa  centrum  muItidyscypIinarnego  w Pawłowicach  przy  ulicy

Pukowca  7, zmniejsza  się  łączne  nakłady  finansowe  o kwotę  300  000  zł zmniejsza  się  limit

wydatków  w roku  2022  o kwotę  300  000  zł oraz  limit  zobowiązań  o kwotę  300  000  zł.

PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  DAMIAN  HERMAN

Dziękuję  na ten  moment,  czy  ktoś  chciałby  zagrać  zabrać  głos  w dyskusji  w tym  punkcie.

Dziękuję.  W takim  razie  przechodzimy  do dwóch  głosowań.  Pierwsze  głosowanie  to  podjęcie

uchwały  w sprawie  uchwalenia  wieloletniej  prognozy  finansowej  gminy  Pawłowice  na lata

2022  -20  28. Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  14  głosÓw

za. Poproszę  o głosowanie.  Zaczynamy  od autopoprawki.

Projekt  autopoprawki  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  9 głosÓw  za  i 5

wstrzymało  się.  Czy  odnośnie  autopoprawki  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w  dyskusji.  W

związku  z tym  poproszę  o głosowanie  nad  projektem  autopoprawki  do  wieloletniej

prognozy  finansowej  na lata  2022-2028.

Wyniki  imienne:

ZA (77) Grzegorz  Cyrulik,  Zbigniew  Dusza, Piotr  Fojcik, Janusz  Harazin,  Damian  Herman,  Helena  Matera,

Henryk  Opacki,  BogusławaPietrek,  Karotina  Szymaniec-M{icka,  Kamii  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (3) Dariusz  Czakon,  Irena  Grabowska,  Andrzej  Szaweł

Proszę  w takim  razie  o głosowanie  nad podjęciem  uchwały  w sprawie  uchwalenia

wieloletniej  prognozy  finansowej  gminy  Pawłowice  na lata  2022-  2028.

Uchwała  nr  XXX111/336/2021  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej  Gminy  Pawłowice  na lata  2022-2028  została  podjęta  1l  głosami

za.  Uchwała  stanowi  zał.  Nr  6 do protokołu.

Wyniki  imienne:  ZA (77)Grzegorz  Cyrulik,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik, Irena  Grabowska,  Janusz  Harazin,

Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Kami[  Wawrzyczek,  Tomasz

Żuchowski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (3) Dariusz  Czakon,  Damian  Herman,  Karolina  Szymaniec-Mticka

NIEOBECNI (7) Krzysztof Woryna
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Ad.  11.

Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  Pawłowice  na rok  2022.

SKARBNIK  GMINY  BARBARA  SZULIŃSKA

Projekt  uchwały  budżetowej  Gminy  Pawłowice  na rok 2022  został  sporządzony  zgodnie

z zapisami  zawartymi  w ustawie  o finansach  publicznych,  które  to zapisy  okreŚlają  zarówno

zakres  tej  uchwały  budżetowej,  jej  załączniki,  określają  również  procedurę  przedłożenia  jej

do zaopiniowania  oraz  termin  jego  przedłożenia.  Nasz  projekt  uchwały  budżetowej  w

swojej  treści  zakłada  oczywiście  podobnie  jak  WPF  łączną  kwotę  planowanych  dochodów

budżetu  gminy  na kwotę  ponad  124  000  000  zł z podziałem  oczywiście  na dochody  bieżące

i majątkowe.  Ustala  również  łączną  kwotę  planowanych  wydatków  z podziałem  na bieżące

i majątkowe  oraz  ustala  kwotę  deficytu  budżetu  gminy  w  kwocie,  która  już  była

wspomniana  9 056  674  zł i 74 gr. Uchwała  budżetowa  również  w swojej  treści  określa

źródła  pokrycia  deficytu  budżetowego  wolnymi  środkami  w kwocie  1669  7 79,35  nadwyżki

budżetu  jednostki  samorządu  terytorialnego  w kwocie  prawie  6 000  000  zł oraz  zaciągniętej

pożyczki  w kwocie  1400  000  zł. Projekt  uchwały  również  określa  wartość  planowanych

przychodów  podobnie  jak  WPF czyli  przychody  z zaciągniętych  pożyczek  na  kwotę  1

400  000,  wolne  środki  na 1669  7 79,35  nadwyżki  z lat ubiegłych  na kwotę  ponad  7 068

OOO zł. Ustala  również  kwotę  rozchodów  czyli  spłatę  otrzymanych  krajowych  pożyczek,

które  na przyszły  rok  są planowane  w kwocie  1081  000  zł. Uchwała  budżetowa  również

musi  określać  rezerwy,  kh5re  należy  utworzyć.  Mamy  w naszym  projekcie  budżetu  dwie

rezerwy,  rezerwę  ogólną  w wysokości  150  000  zł oraz  rezerwę  celowa  na zadania  z zakresu

zarządzania  kryzysowego  w wysokości  350  000  zł. Ich  minimalna  wysokoŚć  określona  jest

w ustawie  o finansach  publicznych.  Ustala  się  rÓwnież,  oprócz  dochodów  i wydatkÓw  14

innych  załączników  do uchwały  budżetowej,  ktÓre  są nieodzownym  elementem  i tutaj  tylko

wskaże  że mamy  załącznik  dotyczący  zadań  zleconych  z zakresu  administracji  rządowej.

Tam  są dotacje  celowe  w większości  realizowane  przez  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w

Pawłowicach.  Dochody  i wydatki  związane  z zadaniami  dofinansowanym  z dotacji,  również

w większości  są to zadania  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  jak  i również  OŚwiaty.  Dochody  i

wydatki  związane  z realizacją  zadań  wykonywanych  na podstawie  umÓw  i porozumień

pomiędzy  JST. To dotyczy  między  innymi  punktów  katechetycznych.  Ustala  się  również

dochody  za gospodarowanie  odpadami  komunalnymi.  To wynika  z szczególnych  zasad

rachunkowości  i te załączniki  wraz  z określonymi  dochodami  i wydatkami  z tego  tytułu

muszą  być wyodrębnione.  Ustala  się  również  opłaty  za  korzystanie  z przystanków

komunikacyjnych,  opłaty  za korzystanie  ze środowiska.  Kolejnym  załącznikiem  są  wykazy

planowanych  dotacji  udzielanych  z budżetu  gminy.  Tutaj  z podziałem  zarówno  na podmioty

z sektora  finansów  publicznych  jak  i spoza  sektora  finansów  publicznych  dodatkowo  z

podziałem  na dotacje  majątkowe  i dotacje  bieżące.  Zgodnie  z wymogami  muszą  być

również  zakłady  budżetowe.  Ich plany  finansowe  stanowią  również  plan.  Mamy  dwa

załączniki  Gminnego  Ośrodka  Sportu  oraz  Wodociągi  Pawłowice.  Kolejnym  załącznikiem  do

uchwały  budżetowej  są zadania  wyodrębnione  w ramach  funduszu  sołeckiego,  który  nadal

funkcjonuje  na terenie  naszej  gminy.  Tam  są  wymienione  sołectwa,  przedsięwzięcia  i kwoty

które  są na nie przeznaczone.  Dodatkowym  zadaniem  i dodatkowym  załącznikiem  16  w

naszym  projekcie  uchwały  budżetowej  są  środki  z funduszu  przeciwdziałania  covid-19.  Są

związane  z otrzymaną  wstępną  promesą  2 700  000  zł na wodny  plac  zabaw  i to są  środki

na  tyle  naznaczone  że  wymagane  jest  ich  wyodrębnienie  w  załączniku  do  uchwały

budżetowej.  Uchwała  budżetowa  ponadto  zawiera  upoważnienia  dla  wójta  zgodnie  z ustawą

o finansach  publicznych  do dokonywania  zmian  w budżecie  jak  i do przenoszenia  środków

w ramach  działu,  natomiast  wszystko  to co jest  między  działami  to jest  przypomnę  tylko

kompetencja  rady  gminy.  Oprócz  załączników  do uchwały  budżetowej  jednym  z nich  muszą

być jeszcze  wyodrębnione  środki,  które  odprowadzamy.  To  są  kwoty  dochodów  do

odprowadzenia  do budżetu  państwa,  które  gmina  jest  zobowiązana  przekazać.  Jest  to
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planowana  kwota  108  855  zł. Są  to zadania  w większości  realizowane  przez  Ośrodek

Pomocy  Społecznej  w  Pawłowicach  z racji  funduszu  alimentacyjnego,  ktÓry  jest  tam

wypłacany.  Są  to  dochody,  które  odprowadzamy  do budżetu  państwa.  Oczywiście  uchwała

budżetowa  również  przedstawia  informacje  o pożyczkach  zaciągniętych  i planowanych

i oraz  informacje  o zadłużeniu  Gminy  planowaną  na  koniec  roku  2022,  która  będzie

wynosiła  3 995  293  zł. Tutaj  przy  tym  projekcie,  podobnie  jak  WPF  został  przekazany  do

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  i do Rady  Gminy  w ustawowym  terminie  15  listopada

bieżącego  roku,  podlega  on oczywiście  zaopiniowaniu.  22 listopada  wpłynęła  do  nas  opinia

z Regionalnej  Izby  Obrachunkowej,  pozwolę  ją  sobie  odczytać.  Uchwała  nr

4200/1/185/2021  pierwszego  składu  orzekającego  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w
Katowicach  22 listopada  2021  roku  w sprawie  opinii  o przedłożonym  przez  wÓjta  gminy

Pawłowice  projekcie  uchwały  budżetowej  na rok  2022.  Na podstawie  artykułu  13  pkt  3,

artykuł  19  ust.4  oraz  artykuł  20  ustęp  1  ustawy  z dnia  7 paŹdziernika  92  roku  o

Regionalnych  Izbach  Obrachunkowych  w związku  z artykułem  238  ustęp  1 punkt  2 i ustęp

2 ustawy  z dnia  27 sierpnia  2009  o finansach  publicznych  pierwszy  skład  orzekający

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Katowicach  przewodniczący  Tadeusz  Stawowczyk,

członkowie  Krystyna  Zawiślak  i Piotr  Wybraniec,  uchwala  co następuje:  paragraf  1.  wydaje

się  pozytywną  opinie  o przedłożonym  przez  wÓjta  gminy  Pawłowice  projekcie  uchwały

budżetowej  Gminy  Pawłowice  na rok  2022,  paragraf  2 uchwała  wchodzi  w życie  z dniem

podjęcia,  uzasadnienie:  wójt  gminy  przedłożył  w  Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej

w  Katowicach  projekt  uchwały  budżetowej  Gminy  Pawłowice  na  2022  rok  wraz

z uzasadnieniem  i materiałami  informacyjnymi.  Projekt  przedłożono  w  ustawowym

terminie  okreŚlonym  w art.  238  ust.l  ustawy  z dnia  27 sierpnia  2009  roku  o finansach

publicznych.  Pierwszy  skład  orzekający  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w Katowicach

dokonał  analizy  przedłożonego  projektu  uchwały  budżetowej  na  2022  rok  wraz

z uzasadnieniem  oraz  materiałami  informacyjnymi.  Skład  ustalił  i zważył  co następuje:  1.

Projekt  uchwały  budżetowej  na 2022  rok  został  opracowany  na podstawie  przepisÓw  wyżej

powołanej  ustawy  z 27 sierpnia  2009  roku  o finansach  publicznych.  W przedłożonym

projekcie  zaplanowano  dochody  budżetu  gminy,  dochody  budżetu  w wysokości  121  439

325,26  w tym  bieżące  1ll  407  195  zł i 94  gr.  Wydatki  budżetu  w wysokości  130  496  000

zł w tym  bieżące  101213  073,  87.  Przychody  budżetu  w wysokości  10  138  174  zł i 74  gr.

Rozchody  budżetu  gminy  w wysokoŚci  1081  500  zł. Podstawowe  wielkości  budżetowe  to

jest  dochody  i wydatki  oraz  przychody  i rozchody  zostały  zaplanowane  w odpowiedniej

szczegółowości.  Przedłożony  projekt  budżetu  jest  zrównoważony  i określa  kwotę

planowanego  deficytu  budżetu  w wysokości  9 056  674  zł i 74  grosze  oraz  wskazuje  źródła

sfinansowania  tego  deficytu.  Projekt  jest  kompletny  obejmuje  wymagane  załączniki  i został

opracowany  zgodnie  z wymogami  wynikającymi  z artykuł  212  ustawy  z dnia  27 sierpnia

2009  roku  o  finansach  publicznych.  Kwoty  zaplanowanych  rezerw  spełniają  wymogi

o których  mowa  w artykule  222  ust.  1-3  ustawy  o finansach  publicznych  oraz  artykuł  26

ustęp  4 ustawy  z dnia  26 kwietnia  2007  roku  o zarządzaniu  kryzysowym.  Projekt  budżetu

został  opracowany  przy  uwzględnieniu  zasady  określonej  w artykule  242  ustawy  z dnia  27

sierpnia  2009  roku  o finansach  publicznych.  Z projektu  uchwały  w sprawie  wieloletniej

prognozy  finansowej  przedłożonej  wraz  z projektem  uchwały  budżetowej  wynika,  że

zostanie  spełnione  relacja  określona  w artykule  243  ustawy  z dnia  27 sierpnia  2009  roku

o finansach  publicznych,  co  jest  warunkiem  koniecznym  do uchwalenia  budżetu  na kolejny

rok  budżetowy.  W projekcie  uchwały  zamieszczono  upoważnienia  dla  wójta  gminy  które

zostały  sformułowane  na podstawie  obowiązujących  przepisów  prawa.  Do projektu  uchwały

budżetowej  przedłużono  stosowne  uzasadnienie  oraz  wymagane  materiały  informacyjne.

Biorąc  pod  uwagę  powyższe  ustalenia  zaopiniowano  jak  w sentencji  uchwały.  Zgodnie  z

artykułem  238  ustęp  3 ustawy  o  finansach  publicznych  opinią  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  o  projekcie  uchwały  budżetowej  zarząd  jednostki  samorządu

terytorialnego  jest  obowiązany  przedstawić  przed  uchwaleniem  budżetu  organowi

stanowiącemu  jednostki  samorządu  terytorialnego.  Z uwagi  na trudne  do przewidzenia
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skutki  społeczno-gospodarcze  epidemii  covid-19  wskazuje  się  na występujące  wysokie

ryzyko  spadku  dochodów  budżetu  jednostki  samorządu  terytorialnego  w  roku  2022

w stosunku  do ujętych  w opiniowanym  projekcie  oraz  na konieczność  zapewnienia  przez

organy  jednostki  samorządu  terytorialnego  w  takiej  sytuacji  możliwości  prze

konstruowania  budżetu  w tym  jego  strony  wydatkowe.  Od niniejszej  uchwały  przysługuje

odwołanie  do Kolegium  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w Katowicach  w terminie  14  dni

od dnia  jej  doręczenia.  Tutaj  zaznaczę,  że  podobnie  jak  opinia  do  WPF została  ona

umieszczona  w BIP w terminie  ustawowym.  RÓwnocześnie  do opinii  budżetu,  opinii  RIO

w  zakresie  uchwały  budżetowej  konieczna  jest  kolejna  opinia  dotycząca  możliwości

sfinansowania  deficytu  przedstawionego  w projekcie  uchwały.  I pozwolę  sobie  teraz  czytać

tą  drugą  opinie RIO.  Uchwała  nr 4200/I/187/2021  pierwszego  składu  orzekającego

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w Katowicach  z dnia  22 listopada  2021  roku  w sprawie

opinii  o możliwości  sfinansowania  deficytu  przedstawionego  w  projekcie  uchwały

budżetowej  Gminy  Pawłowice  na 2022  rok.  Na podstawie  artykułu  246  ust.l  ustawy  z dnia

27 sierpnia  2009  roku  o finansach  publicznych  oraz  artykuł  13 punkt  10  artykuł  19  ustęp

2 i artykuł  20 ustęp  1 ustawy  z dnia  7 października  1992  roku  o Regionalnych  Izbach

Obrachunkowych  pierwszy  skład  orzekający  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w

Katowicach,  przewodniczący  Tadeusz  Stawowczyk  członkowie  Krystyna  Zawiślak  i Piotr

Wybraniec  uchwala  co następuje,  paragraf  1. Wydaje  się  pozytywną  opinię  o możliwoŚci

sfinansowania  deficytu  przedstawionego  w projekcie  uchwały  budżetowej  Gminy  Pawłowice

na 2022  rok,  paragraf  2. Uchwała  wchodzi  w życie  z dniem  podjęcia.  Uzasadnienie:  w

projekcie  uchwały  budżetowej  Gminy  Pawłowice  na 2022  rok  w przedłożonym  Regionalnej

Izbie  Obrachunkowej  w Katowicach  przez  WÓjta  Gminy  zaplanowano  deficyt  budżetowy

ustalony  na podstawie  art.  217  ust.l  u stawy  z dnia  27 sierpnia  2009  roku  o finansach

publicznych  jako  różnice  między  dochodami  a wydatkami  budżetu  w wysokości  9 056

674,74  zł. Jako  źródło  finansowania  zaplanowanego  deficytu  budżetu,  zgodnie  z artykułem

217  ustęp  2 wyżej  wymienionej  ustawy  o finansach  publicznych  wskazano  przychody  z

wolnych  środków  jako  nadwyżki  środków  pieniężnych  na  rachunku  bieżącym  budżetu

jednostki  samorządu  terytorialnego  wynikające  z rozliczeń  wyemitowanych  papierów

wartościowych,  kredytów  i pożyczek  lat ubiegłych  w kwocie  1 669  779  zł i 35 groszy.

Przychody  z nadwyżki  budżetu  jednostki  samorządu  terytorialnego  z lat  ubiegłych

pomniejszonej  o środki  o których  mowa  w artykule  217  ustęp  2 punkt  8 ustawy  o finansach

kwocie  5 986  895  zł i 39 groszy.  Przychody  z zaciągniętych  pożyczek  w kwocie  1000  400.

Informacje  zawarte  w  projekcie  uchwały  budżetowej  na  2022  rok oraz  dane  ujęte  w

wieloletniej  prognozie  finansowej  wskazują  na  możliwość  uzyskania  przez  jednostkę

samorządu  terytorialnego  środków  ze wskazanych  ŹrÓdeł  w  wysokości  zapewniającej

sfinansowanie  założonego  deficytu  budżetu  jednostki  samorządu  terytorialnego.  Skład

zastrzega  równocześnie  i w  przypadku  wystąpienia  okoliczności  nieprzewidzianych  w

przedłożonym  projekcie  w tym  nie zrealizowanych  dochodów  roku  2022  w wysokości

przyjętego  przewidywanego  wykonania  sytuacja  finansowa  gminy  może  ulec  zmianie  i tym

samym  możliwość  zaciągnięcia  planowanych  nowych  zobowiązań  może  być  ograniczona  w

związku  z powyższym  orzeczono  jak  na wstępie:  stosownie  do przepisu  artykuł  246  ustęp

2 ustawy  z dnia  20 sierpnia  2009  roku  o finansach  publicznych  niniejsza  opinia  powinna

zostać  opublikowana  przez  jednostkę  samorządu  terytorialnego  w terminie  siedmiu  dni od

daty  jej  otrzymania  od  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Katowicach  na  zasadach

określonych  w ustawie  z dnia  6 września  2001  roku  o dostępie  do informacji  publicznej.  Od

niniejszej  uchwały  przysługuje  odwołanie  do Kolegium  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w

Katowicach  w terminie  14 dni  od jej  doręczenia.  Szanowni  Państwo  podobnie  jak  w

przypadku  WPF, ponieważ  WPF i budżet  są nierozerwalnymi  elementami  pozwolę  sobie

przedstawić  autopoprawkę  do projektu  budżetu  na rok 2022.  Wiąże  się  to oczywiście

z przeniesieniem  środków  na realizację  wodnego  placu  zabaw  w Pawłowicach.  Zmianie

będą  podlegały,  dochody,  kh5re  zostaną  zmniejszone  o kwotę  2 700  000  zł. Środki  są

z promesy  w banku  Gospodarstwa  Krajowego  na realizację  budowy  wodnego  placu  zabaw
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na terenie  Osiedla  Pawłowice  dział  926 rozdział  926  95 paragraf  60 90 jednocześnie

zwiększamy  wydatki  majątkowe  o kwotę  2 700  000  zł na budowę  placu  zabaw  w dziale

926  rozdział  926  95 paragraf  6050  dodatkowo  zwiększamy  o 300  000  środki  również  na

budowę  wodnego  placu  zabaw.  Są  to środki  własne  również  z działu  926  92695  paragraf

6050  jednocześnie  zmniejszamy  300  000  zł. Jest  to dotacja  dla GOS na realizację  zadania

inwestycyjnego  przebudowa  centrum  muItidyscyplinarnego  w  Pawłowicach  przy  ul.

Pukowca,  dział  926  rozdział  926  95 paragraf  6210.  Zwiększenie  dochodów  i wydatków  nie

spowoduje  zmiany  deficytu  budżetowego  co  jest  warunkiem.  Jednocześnie  zmiany

w  dochodach  i wydatkach  powodują  konieczność  zmiany  załączników  do  uchwały

budżetowej.  zmienia  się załącznik  nr 1l  czyli  wykaz  planowanych  dotacji  udzielanych  z

budżetu  gminy  na  rok  2022.  Ulega  zmniejszeniu  dotacja  dla  GOS  o 300  000  zł,

automatycznie  również  zmniejsza  się łączna  kwota  planowanych  dotacji  w tym  dotacji

majątkowych.  Zmienia  się  załącznik  nr 12,  czyli  plan  finansowy  zakładu  budżetowego

Gminny  Ośrodek  Sportu,  gdzie  zmniejszeniu  ulega  dotacja  celowa  na zadanie  inwestycyjne

o 300  000  zł z planowanych  1060  000  na 760  000  zł i wprowadza  się nowy  złącznik  numer

16  są to środki  z funduszu  przeciwdziałania  covid-19  na finansowanie  lub  dofinansowanie

realizacji  zadań  związanych  z przeciwdziałaniem  covid-19.  Środki  te są  na  realizację

zadania  Budowa  wodnego  placu  zabaw  na terenie  Osiedla  Pawłowice.

PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  DAMIAN  HERMAN

Dziękuję  bardzo.  Czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w  punkcie  jedenastym  odnośnie

autopoprawki  lub też  podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  budżetu.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  GRZEGORZ  CYRULIK

Drodzy  Państwo  ja zgodnie  ze statutem  Rady  oświatowej  zwróciłem  się o zaopiniowanie

budżetu  dotyczącego  Oświaty  do członków  Rady  oświatowej,  również  następnych  uchwał

które  będziemy  dzisiaj  głosować,  chodzi  m.in.  o uchwałę  dotyczącą  naboru  do przedszkoli

jak  również  uchwałę  dotyczącą  naboru  do klas  pierwszych,  wszystkie  te uchwały  otrzymały

pozytywną  opinię.  Członkom  Rady  oświatowej  dziękuję.

PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  DAMIAN  HERMAN  Dziękuję  bardzo.  W związku  z tym

zaczynamy  od autopoprawki  projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  9 było  za 5

wstrzymało  się radnych.  Poproszę  o głosowanie  w sprawie  autopoprawki  do budżetu  na rok

2022.

Wyniki  imienne:  ZA (77) Grzegorz  Cyrulik,  Zbigniew  Dusza, Piotr  Fojcik, Janusz  Hamzin,  Damian  Herman,

Hetena  Matera,  Henryk  Opacki, Bogusława  Pietrek, Karolina  Szymaniec-Mlicka,  Kamit  Wawrzyczek,

Tomasz  Żuchowski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (3) Dariusz  Czakon,  Irena  Grabowska,  Andrzej  Szaweł

NIEOBECNI  (7) Krzysztof Woryna

Teraz  poproszę  jeszcze  o zagłosowanie  nad uchwałą  w sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy

Pawłowice  na 2022  rok.

Uchwała  nr  XXXIII/337/2021  w sprawie  uchwalenia  budżetu  Gminy  Pawłowice
na 2022  rok  została  podjęta  Il  głosami  za.  Uchwała  stanowi  zał.  Nr  7  do protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (77) Grzegorz  CyruLik, Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik, Irena  Grabowska,  Janusz  Harazin,  Helena  Matera,

Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Kamit  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (3) Dariusz  Czakon,  Damian  Herman,  Karotina  Szymaniec-Mlicka

NIEOBECNI  ( 7) Krzysztof  Woryrw
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Ad.  12

Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowej  dla  Gminnego  Ośrodka

Sportu  w Pawłowicach  na 2022  rok.  Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez

Komisję  Gospodarki  Komunalnej  i Mienia  Komunalnego  7 osób  za,  1 głos  wstrzymujący  się

oraz  Komisji  Działalności  Społecznej  5 głosów  za. Czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w tej

sprawie.  W związku  z tym  przechodzimy  do głosowania  nad  podjęciem  uchwały  w sprawie

ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  Gminnego  Ośrodka  Sportu  w Pawłowicach  na

2022  rok.

Uchwała  nr  XXXIII/338/2021  w sprawie  ustalenia  stawki  dotacji  przedmiotowej
dla  Gminnego  Ośrodka  Sportu  w  Pawłowicach  na  2022  r. została  podjęta  14

głosami  za.  Uchwała  stanowi  zał.  Nr  8 do  protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (74)  Grzegorz  Cyrutik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,  Irena  Grabowska,  Janusz

Harazin,  Damian  Herman,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Karotina

Szymaniec-Mticka,  Kamit  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

NIEOBECNI (7) Krzysztof  Woryna

Ad.  13

Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Pszczyńskiemu  z

przeznaczeniem  na  pokrycie  kosztów  funkcjonowania  punktu  kurierskiego  Wydziału

Komunikacji  starostwa  powiatowego  w Pszczynie  w roku  2022.  Projekt  uchwały  został

pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego  8 osób  za,

Komisję  Działalności  Społecznej5  głosów  za.  Czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w tym  punkcie.

W takim  razie  przechodzimy  do głosowania  nad  podjęciem  uchwały  w sprawie  udzielenia

pomocy  finansowej  Powiatowi  Pszczyńskiemu  z  przeznaczeniem  na  pokrycie  kosztów

funkcjonowania  punktu  kurierskiego  Wydziału  Komunikacji  Starostwa  Powiatowego  w

Pszczynie  w roku  2022.

Uchwała  nr  XXXIII/339/2021  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej
Powiatowi  Pszczyńskiemu  z przeznaczeniem  na  pokrycie  kosztów

funkcjonowania  punktu  kurierskiego  Wydziału  Komunikacji  Starostwa

Powiatowego  w  Pszczynie  w  roku  2022  została  podjęta  14  głosami  za.

Uchwała  stanowi  zał.  Nr  9 do  protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (74) Grzegorz  Cyrulik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,  Irena  Grabowska,  Janusz

Harazin,  Damian  Herman,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Karotina

Szymaniec-Mlicka,  Kamil  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

NIEOBECNI (7) Krzysztof  Woryna

Ad.  14

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  położonej

w Pielgrzymowicach  na rzecz  użytkownika  wieczystego.  Projekt  uchwały  został  pozytywnie

zaopiniowany  przez  Komisję  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego.  4 głosy  za,  2 głosy  przeciw

przy  2 głosach  wstrzymujących  się.  Czy  ktoś  chciałby  zagrać  głos  w dyskusji.  Poproszę

Pana  Grzegorza  Cyrulika.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  GRZEGORZ  CYRULIK

Mam  pytanie  do  Pana  wójta.  Drodzy  Państwo,  bo  ta  uchwała  wzbudzała  pewne

kontrowersje  na ostatniej  komisji  i dlatego  mam  pytanie  Panie  wójcie.  Dlaczego  my  chcemy

sprzedać  działkę  wartą  180  000  w trybie  bezprzetargowym  za 77 000,  to by było  jedno
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pytanie,  a drugie  pytanie  mamy  takich  działek  jeszcze  kilka  albo  nawet  kilkanaście  w

Pawłowicach  i jakie  będzie  stanowisko  Pana  wójta,  później  Rady  jeżeli  ci  następni

dzierżawcy  również  się zwrócą  z taką  propozycją  żeby  chcieli  wykupić  wiekuistą  dzierżawę

i co  wówczas  sprzedamy  wszystkie  te  nieruchomości  czy  jakie  będzie  stanowisko  na

przyszłość.  Dziękuję  bardzo.

WÓJT GMINY  PAWŁOWICE  FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Szanowni  Państwo.  Projekt  uchwały  mówi  o tym  że upoważnia  się  wójta  do sprzedaży  za

minimalną  kwotę.  Kwota  ta  nie  jest  określona.  W  związku  z tym,  tak  jak  tutaj

wiceprzewodniczący  powiedział,  może  to być  wyższa  kwota,  będzie  to negocjowane.  Jeżeli

chodzi  o  inne  działki  na  terenie  gminy  Pawłowice,  bez  zgody  rady  nie  będzie  się  to

odbywało.  Zwrócę  jednak  uwagę  na to,  co  już  na komisji  przedstawiałem,  że podobnie  jak

nieruchomości  ktÓre  służą  celom  zamieszkania  były  ulgi  stosowane  powyżej  90'/o,  tak  też

dla  tych  terenÓw  pozostałych  przewiduje  się  wprowadzenie  takiej  ulgi.  3a nie mÓwię  czy

ona  będzie  wprowadzona,  czy  nie,  ale  w skali  nie  tylko  Europy  ale i świata  taka  forma

wieczystej  dzierżawy  po prostu  nie  funkcjonuje.  W związku  z tym  przewidując  to  myślę,  że

w  interesie  gminy  jest  to,  aby  tą  działkę  sprzedać,  aby  przedsiębiorca  miał  pewność

inwestowania  na tej  działce  i prowadzenia  tam  działalności,  takie  przypadki  rÓwnież  będzie

rada  opiniowała.  Dziękuję.

PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  DAMIAN  HERMAN  Dziękuję  bardzo,  czy  ktoś  jeszcze

chciałby  zabrać  głos.  W związku  z tym  przychodzimy  do podjęcia  uchwały,  głosowania  nad

podjęciem  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  położonej  w

Pielgrzymowicach  na rzecz  użytkownika  wieczystego.

Uchwała  nr  XXXII1/340/2021  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie
nieruchomości  położonej  w  Pielgrzymowicach  została  podjęta  IO  głosami  za.

Uchwała  stanowi  zał.  Nr  jO  do  protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (70)  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,  Irena  Grabowska,  Janusz  Harazin,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,

Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Kami/  Wawrzyczek,  TomaszŻuchowski

PRZECIW  (2) Grzegorz  Cyrutik,  Dariusz  Czakon

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (2) Damian  Herman,  Karolina  Szymaniec-Mlicka

NIEOBECNI ( 7) Krzysztof Woryna

Ad.  15

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  99'/o  bonifikaty  od  opłat

rocznych  z tytułu  trwałego  zarządu.  Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez

Komisję  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego  8 głosami  za. Czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos

w tym  temacie.  W związku  z tym  przychodzimy  do głosowania  nad  podjęciem  uchwały

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  99'/o  bonifikaty  od opłat  rocznych  z tytułu

trwałego  zarządu.

Uchwała  nr XXXIII/341/2021  w sprawie  wyrażenia  zgody  na udzielenie  990/o
bonifikaty  od  opłat  rocznych  z tytułu  trwałego  zarządu  została  podjęta  14  głosami

za.

Uchwała  stanowi  zał.  /Vr  Jj  do protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (14)  Grzegorz  Cyrulik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,  Irena  Grabowska,  Janusz

Harazin,  Damian  Herman,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Karolina

Szymaniec-Mlicka,  Kamil  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

NIEOBECNI  (1) Krzysztof  Woryna

Ad.  16

21



Podjęcie  uchwały  w sprawie  aktualizacji  projektu  założeń  do planu  zaopatrzenia  w ciepło

energię  elektryczną  i paliwa  gazowe  dla  obszaru  Gminy  Pawłowice.  Projekt  uchwały  został

pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego  8 głosów  za

oraz  Komisję  Działalności  Społecznej  cztery  głosy  za. Czy  ktoś  chciałby  podjąć  dyskusję

w tym  temacie.  W związku  z tym  przechodzimy  do głosowania  nad  podjęciem  uchwały

w sprawie  aktualizacji  projektu  założeń  do  planu  zaopatrzenia  w ciepło,  energię  elektryczną

i paliwa  gazowe  dla  obszaru  Gminy  Pawłowice.

Uchwała  nr  XXXIII/342/2021  w sprawie  aktualizacji  projektu  założeń  do planu
zaopatrzenia  w  ciepło,  energię  elektryczną  i paliwa  gazowe  dla  obszaru  Gminy

Pawłowice  została  podjęta  14  głosami  za.

Uchwała  stanowi  zał.  /Vr  12  do  protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (14) Grzegorz  Cyrulik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,  Irena  Grabowska,  Janusz

Harazin,  Damian  Herman,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Karolina

Szymaniec-Mlicka,  Kamil  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

NIEOBECNI  (1) KrzysztofWoryna

Ad.  17

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów  drugiego  etapu  postępowania

rekrutacyjnego  do publicznych  przedszkoli  prowadzonych  przez  gminę  Pawłowice  oraz

określenia  dokumentów  niezbędnych  do potwierdzenia  tych  kryteriów.  Projekt  uchwały

zostały  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Działalności  Społecznej  5 głosami  za.  Czy

ktoś  chciałby  zabrać  głos  w tym  temacie.  W związku  z tym  przechodzimy  do podjęcia

uchwały  do głosowania  nad  podjęciem  uchwały  w sprawie  określenia  kryteriów  drugiego

etapu  postępowania  rekrutacyjnego  do  publicznych  przedszkoli  prowadzonych  przez  gminę

Pawłowice  oraz  określenia  dokumentów  niezbędnych  do potwierdzenia  tych  kryteriów.

Uchwała  nr XXXIII/343/2021  w sprawie  określenia  kryteriÓw  drugiego  etapu
postępowania  rekrutacyjnego  do  publicznych  przedszkoli  prowadzonych  przez

gminę  Pawłowice  oraz  określenia  dokumentÓw  niezbędnych  do  potwierdzenia

tych  kryteriÓw  została  podjęta  13  głosami  za.

Uchwała  stanowi  zał.  Nr  13  do  protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (73)  Grzegorz  Cyrutik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,  Irena  Grabowska,  Janusz

Harazin,  Damian  Herman,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Kamit

Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (7) KarOlina  SZ[manieC-MtiCka

NIEOBECNI (7) Krzysztof Woryna

Ad.  18

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów  naboru  do  klas  pierwszych  szkół

podstawowych  dla  których  organem  prowadzącym  jest  gmina  Pawłowice  do postępowanie

rekrutacyjnego  dla  kandydatów  zamieszkałych  poza  obwodem  szkoły  oraz  określenia

dokumentów  niezbędnych  do  potwierdzenia  tych  kryteriów.  Projekt  uchwały  został

pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Działalności  Społecznej  5 głosami  za. Czy  ktoś

chciałby  podjąć  dyskusję  w temacie.  W związku  z tym  przechodzimy  do głosowania  nad

podjęciem  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów  naboru  do  klas  pierwszych  szkół

podstawowych  dla  których  organem  prowadzącym  jest  gmina  Pawłowice  do postępowania

rekrutacyjnego  dla  kandydatów  zamieszkałych  poza  obwodem  szkoły  oraz  określenia

dokumentów  niezbędnych  do potwierdzenia  tych  kryteriÓw.

Uchwała  nr XXXIII/344/2021  w sprawie  określenia  kryteriów  naboru  do  klas

- pierwszych  szkół-podstawowych,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  gmina

Pawłowice  do  postępowania  rekrutacyjnego  dla  kandydatów  zamieszkałych
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poza  obwodem  szkoły  oraz  określenia  dokumentów  niezbędnych  do

potwierdzenia  tych  kryteriów  została  podjęta  13  głosami  za.

Uchwała  stanowi  zał.  Nr  14  do protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (73) Grzegorz  Cyrulik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,  Irena  Grabowska,  Janusz

Harazin,  Damian  Herman,  Helena  Matem,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Kamil

Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (7) Karotina  Szymaniec-M{icka

NIEOBECNI (7) Krzysztof Woryna

Ad.  19

Podjęcie  uchwały  w sprawie  statutu  Młodzieżowej  Rady  Gminy  Pawłowice.  Projekt  uchwały

został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Działalności  Społecznej  pięcioma  głosami

za.  Czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w tej  sprawie.  W związku  z tym  przechodzimy  do

głosowania  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie  statutu  Młodzieżowej  Rady  Gminy

Pawłowice.

Uchwała  nr XXXIII/345/2021  w sprawie  statutu  Młodzieżowej  Rady Gminy
Pawłowice  została  podjęta  14  głosami  za.

Uchwała  stanowi  zał.  Nr  15  do  protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (74) Grzegorz  Cyrutik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,  Irena  Grabowska,  Janusz

Harazin,  Damian  Herman,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Karotina

Szymaniec-Mlicka,  Kamil  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

NIEOBECNI (7) Krzysztof Woryna

Ad.  20

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  trybu  zgłaszania  wnioskÓw  o podjęcie  inicjatywy

uchwałodawczej  przez  Młodzieżową  Radę  Gminy  Pawłowice.  Projekt  uchwały  został

pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Działalności  Społecznej  pięcioma  głosami.  Czy

ktoś  chciałby  zabrać  głos.  W związku  z tym  przechodzimy  do głosowania  nad  podjęciem

uchwały  w sprawie  trybu  zgłaszania  wniosków  o podjęcie  inicjatywy  uchwałodawczej  przez

Młodzieżowa  Radę  Gminy  Pawłowice.

Uchwała  nr  XXXIII/346/2021  w sprawie  trybu  zgłaszania  wniosku  o podjęcie
inicjatywy  uchwałodawczej  przez  Młodzieżową  Radę  Gminy  Pawłowice  została

podjęta  14  głosami  za.

Uchwała  stanowi  zał.  Nr  16  do  protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (74) Grzegorz  Cyrutik,  Dariusz  Cmkon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,  Irena  Grabowska,  Janusz

Harazin,  Damian  Herman,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Karołina

Szymaniec-Mticka,  Kamil  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

NIEOBECNI (7) Krzysztof Woryna

Ad.  21

Podjęcie  uchwały  w sprawie  przyjęcia  Gminnego  programu  profilaktyki  i rozwiązywania

problemów  alkoholowych  i przeciwdziałania  narkomanii  na  rok  2022.  Projekt  uchwały

został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Działalności  Społecznej  4 głosami  za,  przy

1  głosie  sprzeciwu.  Czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w  tym  punkcie.  W związku  z tym

przechodzimy  do  głosowania  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego

programu  profilaktyki  i rozwiązywania  problemów  alkoholowych  i przeciwdziałania

narkomanii  na rok  2022.
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Gminnego  Programu

oraz  Przeciwdziałania

Uchwała  nr  XXXIII/347/2021  w  sprawie  przyjęcia

Profilaktyki  i Rozwiązywania  ProblemÓw  Alkoholowych

Narkomanii  na  2022  rokzostała  podjęta  Il  głosami  za.

Uchwała  stanowi  zał.  Nr  17  do  protokołu.

Wyniki  imienne.'

ZA (77) Grzegorz  Cyrulik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,  Irena  Grabowska,  Janusz

Harazin,  Hetena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Kamil  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

PRZECIW  (7) Damian  Herman

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (2) Andrzej  Szaweł,  Karolina  Szymaniec-Mlicka

NIEOBECNI (7) Krzysztof  Woryna

Ad.  22

Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  diet  i zwrotu  kosztów  podróży  służbowych

Radnych  i sołtysów  Gminy  Pawłowice.  Przygotowując  projekt  uchwały  radni  głosowali  każdą

propozycję  procentową  wysokości  diety  oddzielnie  w wyniku  czego  powstał  przedstawiony

radnym  projekt  uchwały.  Czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w tym  punkcie.  Poproszę  Panią

Karolinę  Szymaniec-Mlicką.

GOSPODARKI  I  MIENIAPRZEWODNICZĄCA  KOMISJI

SZYMANIEC-MLICKA

Chciałam  krótko  powiedzieć,  że będę  głosować  przeciw  tej  uchwale.  Od samego  początku

jestem  przeciwna  podwyżkom  diet  radnych.  Uważam,  że to nie  jest  ten  czas,  zwłaszcza,

że  w roku,  w którym  podnieśliśmy  wszystkie  stawki  podatkowe  od nieruchomości  do pozycji

maksymalnej,  jedyny  w moim  odczuciu  właściwy  czas  na  podnoszenie  diet  radnych  to

ostatnia  sesja  końcowa  naszej  kadencji.  Wtedy  nie podnosimy  dla siebie  a podnosimy

ewentualnie  dla  radnych  kolejnej  kadencji.  Także  ja  będę  głosować  przeciw  tej  uchwale.

KOMUNALNEGO  KAROLINA

PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  DAMIAN  HERMAN

W takim  razie  przechodzimy  do głosowania  nad  podjęciem  uchwały  w sprawie  ustalenia

wysokości  diet  i zwrotu  kosztów  podróży  służbowych  radnych  i sołtysów  gminy  Pawłowice.

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  diet  i zwrotu  kosztów  podróży

służbowych  radnych  i sołtysów  Gminy  Pawłowice  został  odrzucony.

Projekt  uchwały  stanowi  zał.  /Vr  18  do  protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (6) Grzegorz  Cyrulik,  Dariusz  Czakon,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej

Szaweł

PRZECIW  (6)  Piotr  Fojcik,  Irena  Grabowska,  Damian  Herman,  Karotina  Szymaniec-Mlicka,  Kamit

Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (2) Zbigniew  Dusza,  Janusz  Harazin

NIEOBECNI (7) Krzysztof  Woryna

Ad.  23

1)  Podjęcie  uchwał  w  sprawie  planów  pracy  komisji.  Po  pierwsze  plan  pracy  Komisji

rewizyjnej  uzyskał  pozytywną  opinię  Komisji  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego  7 głosów

za przy  I głosie  wstrzymującym  się  oraz  Komisji  Działalności  Społecznej  5 głosów  za.  Czy

ktoś  chciałby  zabrać  głos  w tym  punkcie.  W związku  z tym  przechodzimy  do głosowania

nad  planem  komisji  pracy  Komisji  rewizyjnej.

Uchwała  nr  XXXIII/348/2021  w sprawie  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady
Gminy  Pawłowice  na  2022  rok  została  podjęta  13  głosami  za.

Uchwała  stanowi  zał.  /Vr  19  do  protokołu.

Wyniki  imienne.'
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ZA (73) Grzegorz  Cyrulik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza, Piotr  Fojcik, kena  Grabowska,  Janusz

Harazin,  Damian  Herman,  Hetena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Karolina  Szymaniec-

Mlicka,  Kamil  Wawrzyczek,  TomaszŻuchowski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (7) Andrzej  Szaweł

NIEOBECNI  (7) Krzysztof  Woryna

2) Plan pracy  Komisji  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego.  Komisja  Gospodarki  i Mienia

Komunalnego  8 głosów  za. Komisja  Działalności  Społecznej  5 głosów  za. Czy  ktoś  chciałby

zabrać  głos.  W związku  z tym  przechodzimy  do głosowania  nad planem  pracy  Komisji

Gospodarki  i Mienia  Komunalnego.

Uchwała  nr  XXXIII/349/2021  w sprawie  planu  pracy  Komisji  Gospodarki  i Mienia
Komunalnego  Rady  Gminy  Pawłowice  na  2022  rok  została  podjęta  14  głosami  za.

Uchwała  stanowi  zał.  Nr  20  do protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (74) Grzegorz  Cyrutik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza, Piotr  Fojcik, Irena  Grabowska,  Janusz

Harazin,  Damian  Herman,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusłavm  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Karotina

Szymaniec-Mlicka,  Kamit  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

NIEOBECNI  (7) Krzysztof Woryna

3)  Przechodzimy  w takim  razie  do planÓw  pracy  Komisji  DziałalnoŚci  Społecznej.  Komisja

Gospodarki  i Mienia  Komunalnego  zagłosowała  8 za, Komisja  Działalności  Społecznej  5

głosów  za. Czy ktoś  chciałby  zabrać  głos  w tej sprawie.  W związku  z tym  przechodzimy

do głosowania  nad  planem  pracy  Komisji  Działalności  Społecznej.

Uchwała  nr XXXIII/350/2021  w sprawie  planu  pracy  Komisji  Działalności
Społecznej  na  2022  rok  została  podjęta  13  głosami  za.

Uchwała  stanowi  zał.  Nr  2j  do protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (73) Grzegorz  Cyrulik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza, Piotr  Fojcik, Irena  Grabowska,  Janusz

Hamzin,  Damian  Herman,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Karolina  Szymaniec-

Mlicka,  Kamii  Wawrzyczek,  TomaszŻuchowski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (7) Andrzej  Szaweł

NIEOBECNI  (7) Krzysztof  Woryna

4)  Plan  pracy  Komisji  skarg  wniosków  i petycji.  Komisja  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego

zagłosowała  8 za, Komisja  Działalności  Społecznej  zagłosowała  5 głosami  za przyjęciem

tego  planu.  Czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w tym  planie.  W związku  z tym  przychodzimy  do

głosowania  nad  planem  pracy  Komisji  skarg  wniosków  i petycji.

Uchwała  nr  XXXI1I/351/2021  w sprawie  planu  pracy  Komisji  Skarg,  WnioskÓw
i Petycji  na 2022  rok  została  podjęta  14  głosami  za.

Uchwała  stanowi  zał.  Nr  22  do protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (74) Grzegorz  Cyrutik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza, Piotr  Fojcik, Irena  Grabowska,  Janusz

Harazin,  Damian  Herman,  Hetena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł, Karolina

Szymaniec-Mticka,  Kamit  Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

NIEOBECNI  (7) Krzysztof  Woryna

Ad.  24

Informacje  Wójta  i Przewodniczącego  Rady.  Czy  Pan wójt  chciałby  zabrać  głos,

WOJT  GMINY  PAWŁOWICE  FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Szanowni  radni.  Chciałem  serdecznie  podziękować  za  przyjęcie  wieloletniej  prognozy

finansowej  na lata  2022-2028  oraz  budżetu  na przyszły  rok.  Jest  to bardzo  ważny  element
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w prowadzeniu  dalszej  działalności  naszej  gminy,  także  serdecznie  dziękuję  za przyjęcie.

Gwarantuję  to stabilność  prowadzenia  gminy.  Szanowni  Państwo,  ja  oczywiście  rozumiem,

że nie  wszystkie  wnioski  mogły  być  zrealizowane  i jeżeli  tylko  rozliczymy  2021  rok  pojawia

się  pewna  kwota  nadwyżki  budżetowej.  W  związku  z tym  mam  nadzieję,  że  będzie

możliwość  finansowania  spraw  które  zostały  uszczuplone  w projekcie  budżetu,  jak  również

takie,  gdzie  już  są projekty.  Jeżeli  będą  środki  z Polskiego  Ładu,  środki  unijne,  czy  inne

środki  zewnętrzne  będzie  możliwość  realizowania  projektów  przez  nasze  jednostki,  czy

bezpośrednio  przez  Urząd  Gminy.  Ponieważ  to jest  ostatnia  sesja  w tym  roku,  ostatnie

nasze  spotkanie  chciałem  radnym,  ale  i wszystkim  naszych  mieszkańcom  życzyć

spokojnych  zdrowych  Świąt  Bożego  Narodzenia,  na przyszły  rok,  aby  budżety  domowe

również  wszystkim  się  zamykały,  aby  zdrowie  dopisywało  i abyśmy  się  mogli  spotkaĆ

w takim  samym  gronie.  Na najbliższy  czas  jeszcze  przedświątecznie  zapraszam  serdecznie

wszystkich  radnych,  sołtysów  ale  również  mieszkańców,  gości,  którzy  przyjadą  na Jarmark

Bożonarodzeniowy.  Rozpoczynamy  teraz,  w sobotę  18  grudnia.  Potrwa  on,  aż do  środy,  do

22  grudnia,  a w niedzielę  będzie  część  bardziej  oficjalna.  Teatr  plenerowy  będzie  wystawiał

swoją  sztukę  na rynku  przed  Urzędem  Gminy  w Pawłowicach.  Także  serdecznie  wszystkich

zapraszam.  Dziękuję  bardzo.

PRZEWODNICZĄCY  RADY  GMINY  DAMIAN  HERMAN  Dziękuję  bardzo.  Ja  pozwolę  sobie

jeszcze  później  przedstawić  swoje  życzenia.

Ad.  25

Wolne  głosy  i wnioski.  Czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos.  Dziękuję.  W związku  z tym,  Szanowni

Państwo  chciałbym  jeszcze  odnieść  się  do  diet  ponieważ  od początku  byłem  przeciw.  Cieszę

się,  że tak  to się poukładało.  Antoni  Słomiński  kiedyś  zauważył,  że jeśli  nie  wiesz  jak  się

zachować,  zachowaj  się  przyzwoicie.  Uważam,  że byłoby  nie przyzwoitością,  gdybyśmy

w tym  momencie,  w tak  niepewnej  sytuacji  jaką  ma  gmina,  jaka  będzie  w przyszłym  roku

byłoby  po  prostu  nieprzyzwoite,  gdybyśmy  sobie  dawali  podwyżki.  Biorąc  pod  uwagę

chociażby  ile  zarabiają  na  rękę  niektórzy  pracownicy  Urzędu  Gminy.  Jest  to

prawdopodobnie  ostatnia  sesja  w tym  roku,  jest  to  też  najprawdopodobniej  ostatnia  sesja,

którą  pomagała  mi przygotować  i przeprowadzić  Pani  Małgorzata  Droździok,  której  dziękuję

za bardzo  dobrą  współpracę.  Na koniec  chciałbym  życzyć  również  wszystkim  mieszkańcom,

mimo  sytuacji  jaką  mamy,  byśmy  postarali  się zwolnić  tempo  i na tyle  radośnie  i zdrowo

na  ile  możemy  spędzili  te święta  mniej  przejmując  się  rzeczami  których  nie  mamy,

a bardziej  celebrując  chwilę  i pozytywne  emocje.  Tak  więc  życzę  wszystkim  celebracji

pozytywnych  emocji.  W związku  z wyczerpaniem  dzisiejszego  porządku  obrad  zamykam

XXXIII  sesję  Rady  Gminy  Pawłowice.  Dziękuję  bardzo.

PF,2ĘWODNICZĄC.'4J3ĄDY

Damian  Hennan
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